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          KS-BOR.0002.5.2019  

 

Protokół 

Nr IV/2019  

IV Sesji Sejmiku Województwa 

z dnia 18 lutego 2019 r. 

 

 

Sala Sesyjna Sejmiku 

Początek Sesji: godz. 11.05 

Zakończenie Sesji: godz. 14:20 

Spośród 30 radnych obecnych było: 30 

                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                  

1. Otwarcie obrad. 

                                                                            

Przewodnicząca Sejmiku, p. Bernadeta Hordejuk powitała serdecznie radnych 

województwa, zarząd województwa, zaproszonych gości, przedstawicieli mediów, 

pracowników Urzędu Marszałkowskiego oraz studentów z Ukrainy kończących 4-tygodniową 

praktykę w Urzędzie Marszałkowskim. Poinformowała, że są to studenci odbywający w roku 

akademickim 2018/2019 studia magisterskie na kierunku politologia w ramach umowy między 

Uniwersytetem Warmińsko-Mazurskim w Olsztynie, a Uniwersytetem Narodowym 

Politechnika Lwowska. Następnie stwierdziła prawomocność obrad. 

Załącznik nr 1, 2 

 

Przewodnicząca Sejmiku poprosiła o zabranie głosu przez Wiceprzewodnicząca 

Sejmiku, p. Grażynę Klugę. 

 

Wiceprzewodnicząca Sejmiku, p. Grażyna Kluge poinformowała o śmierci p. Jana 

Ferdynanda Olszewskiego, p. Pawła Bogdana Adamowicza i p. Marka Baumana wieloletniego 

Skarbnika Województwa Warmińsko-Mazurskiego. Następnie przedstawiła biografię i zasługi 

zmarłych. 

 

 

Przewodnicząca Sejmiku poprosiła o powstanie i uczczenie minutą ciszy zmarłych. 

 

Następnie, Przewodnicząca Sejmiku poprosiła o zabranie głosu, p. Stanisława 

Tołwińskiego Prezesa Aeroklubu Krainy Jezior i Burmistrza Giżycka, p. Wojciecha 

Iwaszkiewicza.         

 

Prezes Aeroklubu Krainy Jezior, p. Stanisław Tołwiński poinformował zebranych  

o wyjątkowym wydarzeniu jakim jest organizacja Mazury AirShow. Dodał, że obecnie była to 

20 edycja. Nadmienił, że to największe cywilne pokazy lotnicze w Polsce. Poinformował  

o wyróżnieniach, które otrzymali podczas centralnych obchodów lotnictwa polskiego.  

Następnie podziękował m.in. za wsparcie ze strony Samorządu Województwa oraz 

pozostałych osób, które wspierają największą imprezę lotniczą. Dodał, że radni otrzymali 

czasopismo, które poświęcone jest tej imprezie.  Kolejno Burmistrz Giżycka na ręce 
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Przewodniczącej Sejmiku i Marszałka Województwa przekazał dla Samorządu Województwa 

Warmińsko-Mazurskiego dyplom. Poinformował, że z okazji 20-lecia tego wydarzenia wydali 

specjalny medal dla osób, którym chcieliby w szczególny sposób podziękować.  Podziękował 

za wsparcie i wręczył medale m.in. p. Jackowi Protasowi Posłowi na Sejm RP,  p. Jolancie 

Piotrowskiej Członkini Zarządu Województwa Warmińsko-Mazurskiego, p. Marcinowi 

Kuchcińskiemu Wicemarszałkowi Województwa Warmińsko-Mazurskiego oraz radnemu 

Jarosławowi Słomie.  

 

Burmistrz Giżycka, p. Wojciech Iwaszkiewicz podziękował za pomoc przy organizacji 

pokazu lotniczego Mazury AirShow i podkreślił, że pokazy stały się produktem 

ponadregionalnym. Następnie zaprosił na kolejną edycję do Giżycka.  

 

Poseł na Sejm RP, p. Jacek Protas w imieniu  wszystkich wyróżnionych podziękował 

za wyróżnienie. Pogratulował bardzo dobrej organizacji pokazów i  zwrócił uwagę na ogromne 

możliwości  organizacyjne p. Stanisława Tołwińskiego. Odniósł się do kwestii lotniska  

w regionie i podkreślił, że uzyskanie zgód na jego  wybudowanie nie było łatwe, a działania 

propagujące transport lotniczy, lotnictwo są ważne dla regionu.   

 

2. Rozpatrzenie wniosków do porządku obrad. 

 

Przewodnicząca Sejmiku poinformowała, że wpłynęły wnioski do porządku obrad  

i kolejno zostały wprowadzone poniższe punkty: 

- pkt 9:  podjęcie uchwały w sprawie aktualizacji Planu gospodarki odpadami dla 

województwa warmińsko-mazurskiego na lata 2016-2022,  

- pkt 10: podjęcie uchwały w sprawie przekazania przez Sejmik Województwa 

Warmińsko-Mazurskiego danych statystycznych w formie sprawozdania o ochronie przyrody 

i krajobrazu za rok 2018 (formularz OS-7), 

-  pkt  15: podjęcie uchwały w sprawie zmiany w składzie osobowym Rady Społecznej 

przy Wojewódzkim Szpitalu Specjalistycznym w Olsztynie, 

-  pkt 16,17,18: podjęcie uchwał dotyczących obwodów łowieckich.   

- pkt 32 podjęcie uchwał w sprawie zmian w składzie osobowym Komisji stałych 

Sejmiku.  

 

Następnie poinformowała, że radni otrzymali zaktualizowany porządek obrad przed 

sesją.  

 

Ponieważ nie było innych wniosków, Przewodnicząca Sejmiku poddała porządek obrad 

pod głosowanie.  

Za zmienionym porządkiem obrad głosowało – 30 radnych, przeciw – 0, wstrzymało  

się –0. 

 

Imienne wyniki głosowania (w sprawie zmian do porządku obrad): 
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2. Głosowanie w sprawie zmian do porządku obrad. 
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 Typ głosowania jawne Data głosowania:  18.02.2019 11:32 

 

Liczba uprawnionych 30 Głosy za 30 

Liczba obecnych 30 Głosy przeciw 0 

Liczba nieobecnych 0 Głosy wstrzymujące się 0 

  Obecni niegłosujący 0 

Kworum zostało osiągnięte 

Uprawnieni do głosowania 

Lp Nazwisko i imię Głos Lp. Nazwisko i imię Głos 

1. Adamczyk Edward ZA 16. Kozłowski Patryk ZA 

2. Andruszkiewicz Jolanta ZA 17. Kuchciński Marcin ZA 

3. 
Astramowicz-Leyk 

Teresa 
ZA 18. Osiecki Julian ZA 

4. Bobek Jan ZA 19. Pawlik Jacek ZA 

5. Brzezin Gustaw Marek ZA 20. Piotrowska Jolanta ZA 

6. Chyl Marek ZA 21. Piwowarczyk Marcin ZA 

7. Czemiel Paweł ZA 22. Politewicz Tadeusz ZA 

8. Gontarz Robert ZA 23. Prokop Grzegorz ZA 

9. Gorczyca Stanisław ZA 24. Rudnik Dariusz ZA 

10. Homza Zbigniew ZA 25. Słoma Jarosław ZA 

11. Hordejuk Bernadeta ZA 26. Sycz Miron ZA 

12. Jaskulska Sylwia ZA 27. Szulc Jolanta ZA 

13. Kazimierczuk Marcin ZA 28. Śląska-Zyśk Wioletta ZA 

14. Kierozalski Grzegorz ZA 29. Ulewicz Bożenna ZA 

15. Kluge Grażyna ZA 30. Żuchowski Henryk ZA 
 

   

 

Porządek obrad po wprowadzeniu zmian kształtował się następująco: 

 

1. Otwarcie Sesji. 

2. Rozpatrzenie wniosków do porządku obrad. 

3. Sprawozdanie Marszałka Województwa z prac Zarządu w okresie między 

posiedzeniami Sesji. 

4. Informacje o interpelacjach i zapytaniach. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Sprawozdania z realizacji w latach 2016-2017 

Programu Opieki nad Zabytkami Województwa Warmińsko-Mazurskiego na lata 

2016-2019”- referujący: p. S. Jaskulska, Członek Zarządu Województwa. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Konkursowej oceniającej oferty  

w otwartym konkursie ofert na wykonywanie w 2019 r. zadań z zakresu ochrony 
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zabytków i opieki nad zabytkami - referujący: p. S. Jaskulska, Członek Zarządu 

Województwa. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie określenia zadań Samorządu Województwa Warmińsko-

Mazurskiego finansowanych ze środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych w roku 2019 - referujący: p. J. Piotrowska, Członek Zarządu 

Województwa. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Sprawozdania z wysokości średnich 

wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach awansu zawodowego  

w szkołach prowadzonych przez jednostkę samorządu terytorialnego”- referujący:  

p. S. Jaskulska, Członek Zarządu Województwa. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie aktualizacji Planu gospodarki odpadami dla 

województwa warmińsko-mazurskiego na lata 2016-2022 - referujący: p. J. Piotrowska, 

Członek Zarządu Województwa. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania przez Sejmik Województwa Warmińsko-

Mazurskiego danych statystycznych w formie sprawozdania o ochronie przyrody  

i krajobrazu za rok 2018 (formularz OS-7) - referujący: p. J. Piotrowska, Członek 

Zarządu Województwa. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXIII/524/16 Sejmiku Województwa 

Warmińsko-Mazurskiego z dnia 28 grudnia 2016 r. w sprawie wykonania Planu 

gospodarki odpadami dla województwa warmińsko-mazurskiego na lata 2016-2022 - 

referujący: p. J. Piotrowska, Członek Zarządu Województwa. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany statutu Wojewódzkiego Szpitala 

Rehabilitacyjnego dla Dzieci w Ameryce – referujący: p. M. Kuchciński, Wicemarszałek 

Województwa.  

13. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr III/49/18 Sejmiku Województwa 

Warmińsko-Mazurskiego z dnia 28 grudnia 2018 r. w sprawie powołania rad 

społecznych działających przy samodzielnych publicznych zakładach opieki 

zdrowotnej dla których Samorząd Województwa Warmińsko-Mazurskiego jest 

podmiotem tworzącym - referujący: p. B. Hordejuk, Przewodnicząca Sejmiku. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany w składzie osobowym Rady Społecznej przy 

Ośrodku Rehabilitacji Uzależnionych „Doren” w Różewcu - referujący: p. B. Hordejuk, 

Przewodnicząca Sejmiku. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany w składzie osobowym Rady Społecznej przy 

Wojewódzkim Szpitalu Specjalistycznym w Olsztynie - referujący: p. B. Hordejuk, 

Przewodnicząca Sejmiku. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie wezwania Sejmiku Województwa Warmińsko-

Mazurskiego przez Fundację na rzecz Ochrony Przyrody i Wspierania Inicjatyw 

Ekologicznych do usunięcia naruszenia prawa dotyczącego uchwały Nr XXIV/465/08 

Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego z dnia 27 listopada 2008 r.  

w sprawie „Podziału Województwa Warmińsko-Mazurskiego na obwody łowieckie” - 

referujący: p. J. Piotrowska, Członek Zarządu Województwa. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie wezwania Sejmiku Województwa Warmińsko-

Mazurskiego przez Mazurską Fundację Ochrony Przyrody im. Alexandra von 

Humboldta do usunięcia naruszenia prawa dotyczącego uchwały Nr XXIV/465/08 

Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego z dnia 27 listopada 2008 r.  

w sprawie „Podziału Województwa Warmińsko-Mazurskiego na obwody łowieckie” - 

referujący: p. J. Piotrowska, Członek Zarządu Województwa. 

18. Podjęcie uchwały w sprawie wezwania Sejmiku Województwa Warmińsko-

Mazurskiego przez Fundację Ochrony Przyrody Tribus  do usunięcia naruszenia 

prawa dotyczącego uchwały Nr XXIV/465/08 Sejmiku Województwa Warmińsko-
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Mazurskiego z dnia 27 listopada 2008 r. w sprawie „Podziału Województwa 

Warmińsko-Mazurskiego na obwody łowieckie” - referujący: p. J. Piotrowska, Członek 

Zarządu Województwa. 

19. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XIX/389/12 Sejmiku Województwa 

Warmińsko-Mazurskiego z dnia 28 sierpnia 2012 r. w sprawie określenia przystanków 

komunikacyjnych, których właścicielem lub zarządzającym jest Województwo 

Warmińsko-Mazurskie - referujący: p. M. Kuchciński, Wicemarszałek Województwa. 

20. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości gruntowych 

pomiędzy Województwem Warmińsko-Mazurskim, a Gminą Olsztyn - referujący:  

p. M. Kuchciński, Wicemarszałek Województwa. 

21. Podjęcie uchwały w sprawie pozbawienia kategorii drogi wojewódzkiej bez numeru 

(odcinki byłej drogi krajowej nr 7) na terenie miasta Elbląg i gminy wiejskiej Elbląg - 

referujący: p. M. Kuchciński, Wicemarszałek Województwa. 

22. Podjęcie uchwały w sprawie pozbawienia kategorii drogi wojewódzkiej bez numeru 

(odcinek byłej drogi krajowej nr 16) na terenie Gminy Gietrzwałd - referujący:  

p. M. Kuchciński, Wicemarszałek Województwa. 

23. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Planu Kontroli Komisji Rewizyjnej Sejmiku 

Województwa Warmińsko-Mazurskiego na 2019 rok - referujący: p. B. Hordejuk, 

Przewodnicząca Sejmiku. 

24. Podjęcie uchwały w sprawie wyposażenia Muzeum Warmii i Mazur w Olsztynie - 

samorządowej instytucji kultury w nieruchomość - referujący: p. M. Kuchciński, 

Wicemarszałek Województwa. 

25. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 

Województwa Warmińsko - Mazurskiego na lata 2019–2039 - referujący:  

p. G. M. Brzezin, Marszałek Województwa. 

26. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Województwa Warmińsko-

Mazurskiego na 2019 rok – referujący: p. G.M. Brzezin, Marszałek Województwa. 

27. Podjęcie uchwały w sprawie programu Kolej Plus - referujący: p. M. Kazimierczuk, Klub 

Radnych Prawa i Sprawiedliwości. 

28. Skargi, Wnioski, Petycje - referujący: p. B. Hordejuk, Przewodnicząca Sejmiku. 

29. Sprawy organizacyjne Sejmiku.  

30. Informacje o odpowiedziach na zapytania i interpelacje. 

31. Wnioski i oświadczenia radnych. 

32. Przyjęcie protokołu z obrad III Sesji Sejmiku z dnia 28.12.2018 r. 

33. Sprawy różne. 

34. Zamknięcie Sesji. 

 

3. Sprawozdanie Marszałka Województwa z prac Zarządu w okresie między 

posiedzeniami sesji. 

 

     Załącznik nr 3 

 

Ponieważ nie było uwag, Przewodnicząca Sejmiku zamknęła punkt.  

 

 

4. Informacje o interpelacjach i zapytaniach. 

 

Przewodnicząca Sejmiku poinformowała o złożonych przez radnych interpelacjach  

i zapytaniach w okresie między sesjami. Poinformowała, że treść interpelacji  

i zapytań oraz udzielonych odpowiedzi dostępna jest w Kancelarii Sejmiku w pok. 425 i w pok. 
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427, w Biuletynie Informacji Publicznej oraz na stronie internetowej Samorządu Województwa 

Warmińsko- Mazurskiego. 

 

Radny Marcin Kazimierczuk odniósł się do odpowiedzi na interpelację, którą złożył  

w sprawie rewitalizacji linii nadzalewowej łączącej Elbląg, Tolkmicko, Frombork z Braniewem 

i poinformował, że w odpowiedzi padło sformułowanie, że Zarząd pochyli się nad programem 

Kolej Plus. Dodał, że ubolewa nad tym, że radni Platformy Obywatelskiej i Polskiego 

Stronnictwa Ludowego na ostatnim  posiedzeniu Komisji Strategii Rozwoju negatywnie  

zaopiniowali jeden z projektów Kolei Plus w sprawie połączenia Bartoszyc, Lidzbarka 

Warmińskiego i Dobrego Miasta. Dodał, że ma nadzieję, iż projekt uchwały w powyższej 

sprawie zostanie pozytywnie zaopiniowany podczas sesji.  Poinformował, że w przypadku linii 

nadzalewowej w sprawie rewitalizacji połączenia pomiędzy Elblągiem, Tolkmickiem, 

Fromborkiem i Braniewem złoży odrębny projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca Sejmiku poinformowała, że projekt uchwały omawiany był na Komisji 

Strategii i w odpowiednim punkcie porządku obrad Przewodnicząca Komisji zabierze głos  

w tej sprawie ponieważ wpływa coraz więcej interpelacji dotyczących połączeń kolejowych.  

 

 

5.  Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Sprawozdania z realizacji w latach 2016-2017 

Programu Opieki nad Zabytkami Województwa Warmińsko-Mazurskiego na lata 

2016-2019”. 

 

Przewodnicząca Sejmiku poinformowała, że wymagana opinia Komisji jest pozytywna. 

 

Załącznik nr 4  

 

Ponieważ nie było uwag, Przewodnicząca Sejmiku poddała treść uchwały pod 

głosowanie. 

Za podjęciem uchwały głosowało – 24 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 6. 

 

Imienne wyniki głosowania (Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Sprawozdania 

 z realizacji w latach 2016-2017 Programu Opieki nad Zabytkami Województwa Warmińsko-

Mazurskiego na lata 2016-2019”): 
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5. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Sprawozdania z realizacji w latach 

2016-2017 Programu Opieki nad Zabytkami Województwa Warmińsko-

Mazurskiego na lata 2016-2019”- referujący: p. S. Jaskulska, Członek Zarządu 

Województwa. 
 

 Typ głosowania jawne Data głosowania:  18.02.2019 11:38 

 

Liczba uprawnionych 30 Głosy za 24 

Liczba obecnych 30 Głosy przeciw 0 
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Liczba nieobecnych 0 Głosy wstrzymujące się 6 

  Obecni niegłosujący 0 

Kworum zostało osiągnięte 

Uprawnieni do głosowania 

Lp Nazwisko i imię Głos Lp. Nazwisko i imię Głos 

1. Adamczyk Edward ZA 16. Kozłowski Patryk 
WSTRZYMUJĘ 

SIĘ 

2. 
Andruszkiewicz 

Jolanta 

WSTRZYMUJĘ 

SIĘ 
17. Kuchciński Marcin ZA 

3. 
Astramowicz-Leyk 

Teresa 
ZA 18. Osiecki Julian ZA 

4. Bobek Jan ZA 19. Pawlik Jacek 
WSTRZYMUJĘ 

SIĘ 

5. Brzezin Gustaw Marek ZA 20. Piotrowska Jolanta ZA 

6. Chyl Marek ZA 21. Piwowarczyk Marcin ZA 

7. Czemiel Paweł ZA 22. Politewicz Tadeusz ZA 

8. Gontarz Robert ZA 23. Prokop Grzegorz 
WSTRZYMUJĘ 

SIĘ 

9. Gorczyca Stanisław ZA 24. Rudnik Dariusz ZA 

10. Homza Zbigniew ZA 25. Słoma Jarosław ZA 

11. Hordejuk Bernadeta ZA 26. Sycz Miron ZA 

12. Jaskulska Sylwia ZA 27. Szulc Jolanta ZA 

13. Kazimierczuk Marcin ZA 28. Śląska-Zyśk Wioletta ZA 

14. Kierozalski Grzegorz 
WSTRZYMUJĘ 

SIĘ 
29. Ulewicz Bożenna 

WSTRZYMUJĘ 

SIĘ 

15. Kluge Grażyna ZA 30. Żuchowski Henryk ZA 
 

   

 

6. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Konkursowej oceniającej oferty  

w otwartym konkursie ofert na wykonywanie w 2019 r. zadań z zakresu ochrony 

zabytków i opieki nad zabytkami. 

 

Przewodnicząca Sejmiku poinformowała, że Komisja zaopiniowała projekt uchwały 

pozytywnie. 

 

Załącznik nr 5 

 

Ponieważ nie było więcej  uwag, Przewodnicząca Sejmiku poddała treść uchwały pod 

głosowanie. 

Za podjęciem uchwały głosowało – 29 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 1. 
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Imienne wyniki głosowania (Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji 

Konkursowej oceniającej oferty w otwartym konkursie ofert na wykonywanie w 2019 r. zadań 

z zakresu ochrony zabytków i opieki nad zabytkami): 
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6. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Konkursowej oceniającej 

oferty w otwartym konkursie ofert na wykonywanie w 2019 r. zadań z zakresu 

ochrony zabytków i opieki nad zabytkami - referujący: p. S. Jaskulska, Członek 

Zarządu Województwa. 
 

 Typ głosowania jawne Data głosowania:  18.02.2019 11:39 

 

Liczba uprawnionych 30 Głosy za 29 

Liczba obecnych 30 Głosy przeciw 0 

Liczba nieobecnych 0 Głosy wstrzymujące się 1 

  Obecni niegłosujący 0 

Kworum zostało osiągnięte 

Uprawnieni do głosowania 

Lp Nazwisko i imię Głos Lp. Nazwisko i imię Głos 

1. Adamczyk Edward ZA 16. Kozłowski Patryk ZA 

2. Andruszkiewicz Jolanta ZA 17. Kuchciński Marcin ZA 

3. 
Astramowicz-Leyk 

Teresa 
ZA 18. Osiecki Julian ZA 

4. Bobek Jan ZA 19. Pawlik Jacek ZA 

5. Brzezin Gustaw Marek ZA 20. Piotrowska Jolanta ZA 

6. Chyl Marek ZA 21. Piwowarczyk Marcin ZA 

7. Czemiel Paweł ZA 22. Politewicz Tadeusz ZA 

8. Gontarz Robert ZA 23. Prokop Grzegorz ZA 

9. Gorczyca Stanisław ZA 24. Rudnik Dariusz ZA 

10. Homza Zbigniew ZA 25. Słoma Jarosław ZA 

11. Hordejuk Bernadeta ZA 26. Sycz Miron ZA 

12. Jaskulska Sylwia ZA 27. Szulc Jolanta ZA 

13. Kazimierczuk Marcin ZA 28. Śląska-Zyśk Wioletta ZA 

14. Kierozalski Grzegorz 
WSTRZYMUJĘ 

SIĘ 
29. Ulewicz Bożenna ZA 

15. Kluge Grażyna ZA 30. Żuchowski Henryk ZA 
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7. Podjęcie uchwały w sprawie określenia zadań Samorządu Województwa Warmińsko-

Mazurskiego finansowanych ze środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych w roku 2019. 

 

Przewodnicząca Sejmiku poinformowała, że Komisja zaopiniowała projekt uchwały 

pozytywnie.  

 

Załącznik nr 6  

 

Ponieważ nie było uwag, Przewodnicząca Sejmiku poddała treść uchwały pod 

głosowanie. 

Za podjęciem uchwały głosowało – 30 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

 

Imienne wyniki głosowania (Podjęcie uchwały w sprawie określenia zadań Samorządu 

Województwa Warmińsko-Mazurskiego finansowanych ze środków Państwowego Funduszu 

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w roku 2019): 
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IV Sesja VI kadencji Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego 
 

Głosowanie 
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7. Podjęcie uchwały w sprawie określenia zadań Samorządu Województwa 

Warmińsko-Mazurskiego finansowanych ze środków Państwowego Funduszu 

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w roku 2019 - referujący: p. J. Piotrowska, 

Członek Zarządu Województwa. 
 

 Typ głosowania jawne Data głosowania:  18.02.2019 11:39 

 

Liczba uprawnionych 30 Głosy za 30 

Liczba obecnych 30 Głosy przeciw 0 

Liczba nieobecnych 0 Głosy wstrzymujące się 0 

  Obecni niegłosujący 0 

Kworum zostało osiągnięte 

Uprawnieni do głosowania 

Lp Nazwisko i imię Głos Lp. Nazwisko i imię Głos 

1. Adamczyk Edward ZA 16. Kozłowski Patryk ZA 

2. Andruszkiewicz Jolanta ZA 17. Kuchciński Marcin ZA 

3. 
Astramowicz-Leyk 

Teresa 
ZA 18. Osiecki Julian ZA 

4. Bobek Jan ZA 19. Pawlik Jacek ZA 

5. Brzezin Gustaw Marek ZA 20. Piotrowska Jolanta ZA 

6. Chyl Marek ZA 21. Piwowarczyk Marcin ZA 
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7. Czemiel Paweł ZA 22. Politewicz Tadeusz ZA 

8. Gontarz Robert ZA 23. Prokop Grzegorz ZA 

9. Gorczyca Stanisław ZA 24. Rudnik Dariusz ZA 

10. Homza Zbigniew ZA 25. Słoma Jarosław ZA 

11. Hordejuk Bernadeta ZA 26. Sycz Miron ZA 

12. Jaskulska Sylwia ZA 27. Szulc Jolanta ZA 

13. Kazimierczuk Marcin ZA 28. Śląska-Zyśk Wioletta ZA 

14. Kierozalski Grzegorz ZA 29. Ulewicz Bożenna ZA 

15. Kluge Grażyna ZA 30. Żuchowski Henryk ZA 
 

   

 

8. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Sprawozdania z wysokości średnich 

wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach awansu zawodowego  

w szkołach prowadzonych przez jednostkę samorządu terytorialnego”. 

 

Załącznik nr 7 

 

Przewodnicząca Sejmiku poinformowała, że wymagana opinia Komisji jest pozytywna. 

 

Załącznik nr 8  

 

Ponieważ nie było uwag, Przewodnicząca Sejmiku poddała treść uchwały pod 

głosowanie. 

Za podjęciem uchwały głosowało – 29 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 1. 

 

Imienne wyniki głosowania (Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Sprawozdania  

z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach awansu 

zawodowego w szkołach prowadzonych przez jednostkę samorządu terytorialnego”.): 
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IV Sesja VI kadencji Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego 
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8. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Sprawozdania z wysokości średnich 

wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach awansu zawodowego  

w szkołach prowadzonych przez jednostkę samorządu terytorialnego”- referujący: 

p. S. Jaskulska, Członek Zarządu Województwa. 
 

 Typ głosowania jawne Data głosowania:  18.02.2019 11:40 

 

Liczba uprawnionych 30 Głosy za 29 

Liczba obecnych 30 Głosy przeciw 0 

Liczba nieobecnych 0 Głosy wstrzymujące się 1 
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  Obecni niegłosujący 0 

Kworum zostało osiągnięte 

Uprawnieni do głosowania 

Lp Nazwisko i imię Głos Lp. Nazwisko i imię Głos 

1. Adamczyk Edward ZA 16. Kozłowski Patryk ZA 

2. Andruszkiewicz Jolanta ZA 17. Kuchciński Marcin ZA 

3. 
Astramowicz-Leyk 

Teresa 
ZA 18. Osiecki Julian ZA 

4. Bobek Jan ZA 19. Pawlik Jacek ZA 

5. Brzezin Gustaw Marek ZA 20. Piotrowska Jolanta ZA 

6. Chyl Marek ZA 21. Piwowarczyk Marcin ZA 

7. Czemiel Paweł ZA 22. Politewicz Tadeusz ZA 

8. Gontarz Robert ZA 23. Prokop Grzegorz ZA 

9. Gorczyca Stanisław ZA 24. Rudnik Dariusz ZA 

10. Homza Zbigniew ZA 25. Słoma Jarosław ZA 

11. Hordejuk Bernadeta ZA 26. Sycz Miron ZA 

12. Jaskulska Sylwia ZA 27. Szulc Jolanta ZA 

13. Kazimierczuk Marcin ZA 28. Śląska-Zyśk Wioletta ZA   

14. Kierozalski Grzegorz 
WSTRZYMUJĘ 

SIĘ 
29. Ulewicz Bożenna ZA 

15. Kluge Grażyna ZA 30. Żuchowski Henryk ZA 
 

   

 

Przewodnicząca Sejmiku zarządziła przerwę w celu zebrania się Komisji Rozwoju 

Obszarów Wiejskich, Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej.  

 

Przewodnicząca Sejmiku wznowiła obrady i przeszła do realizacji kolejnych punktów 

porządku obrad.  

 

9. Podjęcie uchwały w sprawie aktualizacji Planu gospodarki odpadami dla województwa 

warmińsko-mazurskiego na lata 2016-2022. 

 

Przewodnicząca Sejmiku poinformowała, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

Załącznik nr 9 

 

Radny Paweł Czemiel  poinformował, że radni  otrzymali pismo dotyczące istniejącego 

Zakładu w Korszach informujące, że utylizacja akumulatorów powoduje zagrożenie dla 

zdrowia. W związku z tym poprosił o skierowanie pisma do poszczególnych Komisji w celu 

zapoznania się z problemem zgłaszanym przez mieszkańców.  
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Przewodnicząca Sejmiku poinformowała, że jeśli takie pismo wpłynie do Kancelarii 

Sejmiku, to na pewno zostanie skierowane do odpowiedniej Komisji.   

 

Radny Dariusz Rudnik odniósł się do aktualizacji Planu gospodarki odpadami  

 i powiedział, że owy plan zawiera  jeden paragraf z dwoma punktami. Poinformował, że  punkt 

1 dotyczący wyznaczenia na terenie województwa punktów w których będą przetrzymywane 

transporty z materiałami niebezpiecznymi nie budzi zastrzeżeń Klubu Prawa i Sprawiedliwości, 

ale do drugiego punktu dotyczącego „Podsumowania strategicznej oceny oddziaływania planu 

na środowisko” mają zastrzeżenia. Zacytował fragment punktu w świetle którego „zgodnie  

z art. 36 ust. 6b ustawy z dnia 14 grudnia 2012 r. o odpadach dokonanie przez sejmik 

województwa zmian w planie inwestycyjnym uzgodnionym z ministrem właściwym do spraw 

środowiska oraz w pozostałej części wojewódzkiego planu gospodarki odpadami, która odnosi 

się do inwestycji wskazanych w planie inwestycyjnym, wymaga uzgodnienia z ministrem 

właściwym do spraw środowiska” i zwrócił uwagę, że brakuje takiego uzgodnienia. 

Poinformował, że na posiedzeniu Komisji zaproponował usunięcie punktu 2 i wprowadzenie 

go po uzyskaniu zgody Ministra. Poinformował, że w innym przypadku będą głosować 

przeciw.  

 

Przewodnicząca Sejmiku poinformowała, że podjęte uchwały w zakresie ich zgodności 

z prawem sprawdzane są przez Wojewodę, który  w przypadku stwierdzenia nieprawidłowości 

zawiadamia o tym Sejmik.   

 

Członek Zarządu Województwa, p. Jolanta Piotrowska poinformowała, że na  

Komisji ta kwestia była szczegółowo omawiana i wyjaśnione było z  czego wynika zapis  

w paragrafie pierwszym.  Podkreśliła, że taki punkt powinien być zawarty ze względów 

informacyjnych. Podkreśliła, że uchwała dotyczy ujęcia transportu odpadów niebezpiecznych, 

czego wymaga ustawa.  

 

Radny Dariusz Rudnik odniósł się do powyższej wypowiedzi i powiedział, że nie mogą 

się zgodzić na takie rozwiązanie. 

 

Radna Bożenna Ulewicz zaproponowała, żeby  podjąć dwie  odrębne uchwały, gdzie 

 w pierwszej, która ma uzasadnienie znalazły się regulacje, oczekiwane przez Ministerstwo,  

a w drugiej żeby znalazła się zaproponowana informacja. 

 

Przewodnicząca Sejmiku poinformowała, że projekt uchwały został przygotowany   

i sprawdzony pod względem prawnym.  

 

Radny Henryk Żuchowski poprosił, aby w przyszłości materiały, które są procedowane 

na sesji były przekazywane radnym np. tydzień wcześniej. Dodał, że pozwoli to na zapoznanie 

się z danym materiałem.  

 

Przewodnicząca Sejmiku poinformowała, że na ile to możliwe,  radni w odpowiednim 

terminie zgodnie z obowiązującymi przepisami otrzymują materiały. Zwróciła uwagę, że 

Zarząd ma prawo kierować materiały  na Sesję w trybie pilnym i niejednokrotnie z tego prawa 

korzysta.  

 

Radny Jan Bobek poinformował, że jest Przewodniczącym Komisji Rozowju Obszarów 

Wiejskich, Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej i na posiedzeniu tej Komisji 

Dyrektor Departamentu Ochrony Środowiska, p. Bogdan Meina szczegółowo wytłumaczył 
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dlaczego ta uchwała ma być procedowana w takiej formie. Zaproponował, żeby Pan Dyrektor 

ponownie wszystkim radnym wytłumaczył tę kwestię.  

 

Dyrektor Departamentu Ochrony Środowiska, p. Bogdan Meina wyjaśnił przepisy 

wynikające z ustawy o odpadach i zwrócił uwagę, że Wojewódzki Plan Gospodarki Odpadami 

i jego zmiany  opiniuje Minister. Dodał, że 18 września weszły przepisy zmieniające ustawę  

o odpadach, w świetle których w terminie 6 miesięcy, należy wprowadzić do  planu 

wojewódzkiego miejsca, gdzie będą przetrzymywane transporty z odpadami, które zatrzymały 

odpowiednie służby do tego powołane. Następnie omówił jak wyglądało przeprowadzanie prac 

związanych z gospodarką odpadami. Dodał, że z uwagi na to, że wpływało wiele wniosków 

zaproponowano, aby budować nowe instalacje w celu przetwórstwa odpadów budowlanych 

 i rozbiórkowych. Nadmienił, że planowano również wstawić do planu inwestycyjnego nowe 

instalacje z zakresu kompostowania odpadów oraz spalania odpadów medycznych  

i weterynaryjnych.  Dodał również, że po wszystkich konsultacjach przygotowano szerszą 

aktualizację m.in.  w planie inwestycyjnym, a następnie przekazano go do Ministra, który nie 

zaopiniował przekazanego dokumentu.  Z uwagi na to, że Minister nie miał uwag do trzech 

miejsc magazynowania odpadów do których należy kierować zatrzymany transport odpadów 

podjęto decyzję żeby projekt uchwały zawęzić do tego zapisu. Wyjaśnił, że  po rozdziale 5 

dodano rozdział 5a, gdzie określone zostały te  trzy miejsca postojowe. Nadmienił, że nie 

wprowadzają żadnych zmian do planu inwestycyjnego, ponieważ to będzie wymagało dalszej 

pracy. Podkreślił, że projekt uchwały, który został przekazany radnym  zawiera dwa punkty  

w  paragrafie pierwszym, gdzie pierwszy punkt  zawiera trzy miejsca postojowe, a drugi to jest 

sprawozdanie z podsumowania oceny oddziaływania planu na środowisko. Jest to wymóg, 

który należy  przedłożyć i jest to sprawozdanie informacyjne o tym, jakie czynności i kiedy 

były podejmowane przez Urząd Marszałkowski w tym zakresie. 

 

Ponieważ nie było więcej uwag, Przewodnicząca Sejmiku poddała treść uchwały pod 

głosowanie. 

 

Za podjęciem uchwały głosowało – 19 radnych, przeciw – 11, wstrzymało się – 0. 

 

Imienne wyniki głosowania (Podjęcie uchwały w sprawie aktualizacji Planu gospodarki 

odpadami dla województwa warmińsko-mazurskiego na lata 2016-2022): 
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9. Podjęcie uchwały w sprawie aktualizacji Planu gospodarki odpadami dla 

województwa warmińsko-mazurskiego na lata 2016-2022 - referujący: 

 p. J. Piotrowska, Członek Zarządu Województwa. 
 

 Typ głosowania jawne Data głosowania:  18.02.2019 12:26 

 

Liczba uprawnionych 30 Głosy za 19 

Liczba obecnych 30 Głosy przeciw 11 

Liczba nieobecnych 0 Głosy wstrzymujące się 0 
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  Obecni niegłosujący 0 

Kworum zostało osiągnięte 

Uprawnieni do głosowania 

Lp Nazwisko i imię Głos Lp. Nazwisko i imię Głos 

1. Adamczyk Edward ZA 16. Kozłowski Patryk PRZECIW 

2. Andruszkiewicz Jolanta PRZECIW 17. Kuchciński Marcin ZA 

3. 
Astramowicz-Leyk 

Teresa 
ZA 18. Osiecki Julian ZA 

4. Bobek Jan ZA 19. Pawlik Jacek PRZECIW 

5. Brzezin Gustaw Marek ZA 20. Piotrowska Jolanta ZA 

6. Chyl Marek ZA 21. Piwowarczyk Marcin ZA 

7. Czemiel Paweł PRZECIW 22. Politewicz Tadeusz ZA 

8. Gontarz Robert PRZECIW 23. Prokop Grzegorz PRZECIW 

9. Gorczyca Stanisław ZA 24. Rudnik Dariusz PRZECIW 

10. Homza Zbigniew ZA 25. Słoma Jarosław ZA 

11. Hordejuk Bernadeta ZA 26. Sycz Miron ZA 

12. Jaskulska Sylwia ZA 27. Szulc Jolanta ZA 

13. Kazimierczuk Marcin PRZECIW 28. Śląska-Zyśk Wioletta ZA 

14. Kierozalski Grzegorz PRZECIW 29. Ulewicz Bożenna PRZECIW 

15. Kluge Grażyna ZA 30. Żuchowski Henryk PRZECIW 
 

   

 

10. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania przez Sejmik Województwa Warmińsko-

Mazurskiego danych statystycznych w formie sprawozdania o ochronie przyrody 

 i krajobrazu za rok 2018 (formularz OS-7). 

   

Przewodnicząca Sejmiku poinformowała, że wymagana opinia Komisji jest pozytywna.  

 

Załącznik nr 10 

 

Ponieważ nie było zgłoszeń, Przewodnicząca Sejmiku poddała treść uchwały pod 

głosowanie.  

 

 

Za podjęciem uchwały głosowało – 27 radnych, przeciw – 1, wstrzymało się – 2. 

 

Imienne wyniki głosowania (Podjęcie uchwały w sprawie przekazania przez Sejmik 

Województwa Warmińsko-Mazurskiego danych statystycznych w formie sprawozdania 

 o ochronie przyrody i krajobrazu za rok 2018 (formularz OS-7)): 
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10. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania przez Sejmik Województwa 

Warmińsko-Mazurskiego danych statystycznych w formie sprawozdania  

o ochronie przyrody i krajobrazu za rok 2018 (formularz OS-7) - referujący:  

p. J. Piotrowska, Członek Zarządu Województwa. 
 

 Typ głosowania jawne Data głosowania:  18.02.2019 12:26 

 

Liczba uprawnionych 30 Głosy za 27 

Liczba obecnych 30 Głosy przeciw 1 

Liczba nieobecnych 0 Głosy wstrzymujące się 2 

  Obecni niegłosujący 0 

Kworum zostało osiągnięte 

Uprawnieni do głosowania 

Lp Nazwisko i imię Głos Lp. Nazwisko i imię Głos 

1. Adamczyk Edward ZA 16. Kozłowski Patryk ZA 

2. Andruszkiewicz Jolanta 
WSTRZYMUJĘ 

SIĘ 
17. Kuchciński Marcin ZA 

3. 
Astramowicz-Leyk 

Teresa 
ZA 18. Osiecki Julian ZA 

4. Bobek Jan ZA 19. Pawlik Jacek ZA 

5. Brzezin Gustaw Marek ZA 20. Piotrowska Jolanta ZA 

6. Chyl Marek ZA 21. Piwowarczyk Marcin ZA 

7. Czemiel Paweł ZA 22. Politewicz Tadeusz ZA 

8. Gontarz Robert ZA 23. Prokop Grzegorz ZA 

9. Gorczyca Stanisław ZA 24. Rudnik Dariusz ZA 

10. Homza Zbigniew ZA 25. Słoma Jarosław ZA 

11. Hordejuk Bernadeta ZA 26. Sycz Miron ZA 

12. Jaskulska Sylwia ZA 27. Szulc Jolanta ZA 

13. Kazimierczuk Marcin 
WSTRZYMUJĘ 

SIĘ 
28. Śląska-Zyśk Wioletta ZA 

14. Kierozalski Grzegorz PRZECIW 29. Ulewicz Bożenna ZA 

15. Kluge Grażyna ZA 30. Żuchowski Henryk ZA 
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11. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXIII/524/16 Sejmiku Województwa 

Warmińsko-Mazurskiego z dnia 28 grudnia 2016 r. w sprawie wykonania Planu 

gospodarki odpadami dla województwa warmińsko-mazurskiego na lata 2016-2022.  

 

 

Przewodnicząca Sejmiku poinformowała, że wymagana opinia Komisji jest pozytywna.  

 

Załącznik nr 11 

 

Ponieważ nie było uwag, Przewodnicząca Sejmiku poddała treść uchwały 

pod głosowanie.  

Za podjęciem uchwały głosowało – 19 radnych, przeciw – 10, wstrzymało się – 1. 

 

Imienne wyniki głosowania (Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr 

XXIII/524/16 Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego z dnia 28 grudnia 2016 r.  

w sprawie wykonania Planu gospodarki odpadami dla województwa warmińsko-mazurskiego 

na lata 2016-2022): 
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11. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXIII/524/16 Sejmiku 

Województwa Warmińsko-Mazurskiego z dnia 28 grudnia 2016 r. w sprawie 

wykonania Planu gospodarki odpadami dla województwa warmińsko-

mazurskiego na lata 2016-2022 - referujący: p. J. Piotrowska, Członek Zarządu 

Województwa. 
 

 Typ głosowania jawne Data głosowania:  18.02.2019 12:27 

 

Liczba uprawnionych 30 Głosy za 19 

Liczba obecnych 30 Głosy przeciw 10 

Liczba nieobecnych 0 Głosy wstrzymujące się 1 

  Obecni niegłosujący 0 

Kworum zostało osiągnięte 

Uprawnieni do głosowania 

Lp Nazwisko i imię Głos Lp. Nazwisko i imię Głos 

1. Adamczyk Edward ZA 16. Kozłowski Patryk PRZECIW 

2. Andruszkiewicz Jolanta PRZECIW 17. Kuchciński Marcin ZA 

3. 
Astramowicz-Leyk 

Teresa 
ZA 18. Osiecki Julian ZA 

4. Bobek Jan ZA 19. Pawlik Jacek 
WSTRZYMUJĘ 

SIĘ 
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5. Brzezin Gustaw Marek ZA 20. Piotrowska Jolanta ZA 

6. Chyl Marek ZA 21. Piwowarczyk Marcin ZA 

7. Czemiel Paweł PRZECIW 22. Politewicz Tadeusz ZA 

8. Gontarz Robert PRZECIW 23. Prokop Grzegorz PRZECIW 

9. Gorczyca Stanisław ZA 24. Rudnik Dariusz PRZECIW 

10. Homza Zbigniew ZA 25. Słoma Jarosław ZA 

11. Hordejuk Bernadeta ZA 26. Sycz Miron ZA 

12. Jaskulska Sylwia ZA 27. Szulc Jolanta ZA 

13. Kazimierczuk Marcin PRZECIW 28. Śląska-Zyśk Wioletta ZA 

14. Kierozalski Grzegorz PRZECIW 29. Ulewicz Bożenna PRZECIW 

15. Kluge Grażyna ZA 30. Żuchowski Henryk PRZECIW 
 

   

 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany statutu Wojewódzkiego Szpitala 

Rehabilitacyjnego dla Dzieci w Ameryce. 

 

Przewodnicząca Sejmiku poinformowała, że wymagana opinia Komisji jest pozytywna.  

 

Załącznik nr 12 

 

Ponieważ nie było uwag, Przewodnicząca Sejmiku poddała treść uchwały pod 

głosowanie.  

Za podjęciem uchwały głosowało – 29 radnych, przeciw – 1, wstrzymało się – 0. 

 

Imienne wyniki głosowania (Podjęcie uchwały w sprawie zmiany statutu 

Wojewódzkiego Szpitala Rehabilitacyjnego dla Dzieci w Ameryce): 

 

 8 
 

IV Sesja VI kadencji Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego 
 

Głosowanie 
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12. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany statutu Wojewódzkiego Szpitala 

Rehabilitacyjnego dla Dzieci w Ameryce – referujący: p. M. Kuchciński, 

Wicemarszałek Województwa.  
 

 Typ głosowania jawne Data głosowania:  18.02.2019 12:27 

 

Liczba uprawnionych 30 Głosy za 29 

Liczba obecnych 30 Głosy przeciw 1 

Liczba nieobecnych 0 Głosy wstrzymujące się 0 

  Obecni niegłosujący 0 

Kworum zostało osiągnięte 
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Uprawnieni do głosowania 

Lp Nazwisko i imię Głos Lp. Nazwisko i imię Głos 

1. Adamczyk Edward ZA 16. Kozłowski Patryk ZA 

2. Andruszkiewicz Jolanta ZA 17. Kuchciński Marcin ZA 

3. 
Astramowicz-Leyk 

Teresa 
ZA 18. Osiecki Julian ZA 

4. Bobek Jan ZA 19. Pawlik Jacek ZA 

5. Brzezin Gustaw Marek ZA 20. Piotrowska Jolanta ZA 

6. Chyl Marek ZA 21. Piwowarczyk Marcin ZA 

7. Czemiel Paweł ZA 22. Politewicz Tadeusz ZA 

8. Gontarz Robert ZA 23. Prokop Grzegorz ZA 

9. Gorczyca Stanisław ZA 24. Rudnik Dariusz ZA 

10. Homza Zbigniew ZA 25. Słoma Jarosław ZA 

11. Hordejuk Bernadeta ZA 26. Sycz Miron ZA 

12. Jaskulska Sylwia ZA 27. Szulc Jolanta ZA 

13. Kazimierczuk Marcin ZA 28. Śląska-Zyśk Wioletta ZA 

14. Kierozalski Grzegorz ZA 29. Ulewicz Bożenna ZA 

15. Kluge Grażyna ZA 30. Żuchowski Henryk PRZECIW 
 

  

 

13. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr III/49/18 Sejmiku Województwa 

Warmińsko-Mazurskiego z dnia 28 grudnia 2018 r. w sprawie powołania rad 

społecznych działających przy samodzielnych publicznych zakładach opieki 

zdrowotnej dla których Samorząd Województwa Warmińsko-Mazurskiego jest 

podmiotem tworzącym. 

 

Załącznik nr 13 

 

Przewodnicząca Sejmiku poinformowała, że Komisja zaopiniowała projekt uchwały. 

Dodała, że przygotowana została autopoprawka i paragraf 4 zastępuję się symbolem  

paragraf 3.  

 

Radny Marcin Kazimierczuk zapytał, czy pojawił się wakat w radach społecznych.  

 

Przewodnicząca Sejmiku wyjaśniła, że chodzi o zmianę w składzie osobowym rady 

społecznej.  

 

Radny Marcin Kazimierczuk zapytał ponownie, czy w związku ze zmianą składu 

będzie wybór nowego członka.  

 

Przewodnicząca Sejmiku poprosiła o zabranie głosu Radcę Prawnego w tej sprawie.  

 

Radca Prawny, p. Mirosław Antoszewski wyjaśnił, że powyższy projekt uchwały jest 

konsekwencją przyjętej uchwały o zmianie Statutu. Zwrócił uwagę, że w ramach zmiany 
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Statutu, rezygnuje się z przedstawiciela Rektora  w  Radzie Społecznej. Podkreślił, że uchwała 

ma jedynie na celu  wykreślenie ze składu rady społecznej przedstawiciela Rektora. Nadmienił, 

że uchwała ta wejdzie w życie z dniem wejścia w życie zmiany Statutu. Wyjaśnił, że zmiana 

Statutu wymaga opublikowania w Dzienniku Urzędowym i upływu 14 dni od publikacji.  

 

Ponieważ nie było więcej uwag, Przewodnicząca Sejmiku poddała projekt uchwały pod 

głosowanie. 

Za podjęciem uchwały głosowało – 20 radnych, przeciw – 8, wstrzymało się – 2. 

 

Imienne wyniki głosowania (Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr III/49/18 

Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego z dnia 28 grudnia 2018 r. w sprawie 

powołania rad społecznych działających przy samodzielnych publicznych zakładach opieki 

zdrowotnej dla których Samorząd Województwa Warmińsko-Mazurskiego jest podmiotem 

tworzącym): 

 

 8 
 

IV Sesja VI kadencji Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego 
 

Głosowanie 
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13. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr III/49/18 Sejmiku 

Województwa Warmińsko-Mazurskiego z dnia 28 grudnia 2018 r. w sprawie 

powołania rad społecznych działających przy samodzielnych publicznych 

zakładach opieki zdrowotnej dla których Samorząd Województwa Warmińsko-

Mazurskiego jest podmiotem tworzącym - referujący: p. B. Hordejuk, 

Przewodnicząca Sejmiku. 
 

 Typ głosowania jawne Data głosowania:  18.02.2019 12:30 

 

Liczba uprawnionych 30 Głosy za 20 

Liczba obecnych 30 Głosy przeciw 8 

Liczba nieobecnych 0 Głosy wstrzymujące się 2 

  Obecni niegłosujący 0 

Kworum zostało osiągnięte 

Uprawnieni do głosowania 

Lp Nazwisko i imię Głos Lp. Nazwisko i imię Głos 

1. Adamczyk Edward ZA 16. Kozłowski Patryk PRZECIW 

2. 
Andruszkiewicz 

Jolanta 

WSTRZYMUJĘ 

SIĘ 
17. Kuchciński Marcin ZA 

3. 
Astramowicz-Leyk 

Teresa 
ZA 18. Osiecki Julian ZA 

4. Bobek Jan ZA 19. Pawlik Jacek PRZECIW 

5. Brzezin Gustaw Marek ZA 20. Piotrowska Jolanta ZA 

6. Chyl Marek ZA 21. Piwowarczyk Marcin ZA 
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7. Czemiel Paweł PRZECIW 22. Politewicz Tadeusz ZA 

8. Gontarz Robert PRZECIW 23. Prokop Grzegorz PRZECIW 

9. Gorczyca Stanisław ZA 24. Rudnik Dariusz PRZECIW 

10. Homza Zbigniew ZA 25. Słoma Jarosław ZA 

11. Hordejuk Bernadeta ZA 26. Sycz Miron ZA 

12. Jaskulska Sylwia ZA 27. Szulc Jolanta ZA 

13. Kazimierczuk Marcin PRZECIW 28. Śląska-Zyśk Wioletta ZA 

14. Kierozalski Grzegorz ZA 29. Ulewicz Bożenna 
WSTRZYMUJĘ 

SIĘ 

15. Kluge Grażyna ZA 30. Żuchowski Henryk PRZECIW 
 

   

 

14. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany w składzie osobowym Rady Społecznej przy 

Ośrodku Rehabilitacji Uzależnionych „Doren” w Różewcu. 

 

Przewodnicząca Sejmiku poinformowała, że wymagana opinia Komisji jest pozytywna. 

Następnie dodała, że do składu Rady Społecznej przy Ośrodku Rehabilitacji Uzależnionych 

„Doren” w Różewcu powołuje się, p. Tadeusza Ciborskiego.  

 

Załącznik nr 14 

 

Ponieważ nie było uwag, Przewodnicząca Sejmiku poddała treść uchwały pod 

głosowanie. 

Za podjęciem uchwały głosowało –19 radnych, przeciw – 10, wstrzymało się – 1. 

 

Imienne wyniki głosowania (Podjęcie uchwały w sprawie zmiany w składzie osobowym 

Rady Społecznej przy Ośrodku Rehabilitacji Uzależnionych „Doren” w Różewcu): 
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IV Sesja VI kadencji Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego 
 

Głosowanie 
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14. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany w składzie osobowym Rady Społecznej 

przy Ośrodku Rehabilitacji Uzależnionych „Doren” w Różewcu - referujący:  

p. B. Hordejuk, Przewodnicząca Sejmiku. 
 

 Typ głosowania jawne Data głosowania:  18.02.2019 12:32 

 

Liczba uprawnionych 30 Głosy za 19 

Liczba obecnych 30 Głosy przeciw 10 

Liczba nieobecnych 0 Głosy wstrzymujące się 1 

  Obecni niegłosujący 0 
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Kworum zostało osiągnięte 

Uprawnieni do głosowania 

Lp Nazwisko i imię Głos Lp. Nazwisko i imię Głos 

1. Adamczyk Edward ZA 16. Kozłowski Patryk PRZECIW 

2. Andruszkiewicz Jolanta PRZECIW 17. Kuchciński Marcin ZA 

3. 
Astramowicz-Leyk 

Teresa 
ZA 18. Osiecki Julian ZA 

4. Bobek Jan ZA 19. Pawlik Jacek PRZECIW 

5. Brzezin Gustaw Marek ZA 20. Piotrowska Jolanta ZA 

6. Chyl Marek ZA 21. Piwowarczyk Marcin ZA 

7. Czemiel Paweł PRZECIW 22. Politewicz Tadeusz ZA 

8. Gontarz Robert PRZECIW 23. Prokop Grzegorz PRZECIW 

9. Gorczyca Stanisław ZA 24. Rudnik Dariusz 
WSTRZYMUJĘ 

SIĘ 

10. Homza Zbigniew ZA 25. Słoma Jarosław ZA 

11. Hordejuk Bernadeta ZA 26. Sycz Miron ZA 

12. Jaskulska Sylwia ZA 27. Szulc Jolanta ZA 

13. Kazimierczuk Marcin PRZECIW 28. Śląska-Zyśk Wioletta ZA 

14. Kierozalski Grzegorz PRZECIW 29. Ulewicz Bożenna PRZECIW 

15. Kluge Grażyna ZA 30. Żuchowski Henryk PRZECIW 
 

 

 

15. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany w składzie osobowym Rady Społecznej przy 

Wojewódzkim Szpitalu Specjalistycznym w Olsztynie. 
 

Przewodnicząca Sejmiku poinformowała, że  w związku z tym, że wpłynęła rezygnacja 

p. Zbigniewa Cieciucha należy powołać kolejnego członka. Nadmieniła, że została zgłoszona 

kandydatura Wojciecha Szadziewicza.  

 

Ponieważ nie było uwag, Przewodnicząca Sejmiku poddała treść uchwały pod 

głosowanie. 

Za podjęciem uchwały głosowało –19 radnych, przeciw – 10, wstrzymało się – 1. 

 

Imienne wyniki głosowania (Podjęcie uchwały w sprawie zmiany w składzie osobowym 

Rady Społecznej przy Wojewódzkim Szpitalu Specjalistycznym w Olsztynie): 
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IV Sesja VI kadencji Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego 
 

Głosowanie 
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15. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany w składzie osobowym Rady Społecznej 

przy Wojewódzkim Szpitalu Specjalistycznym w Olsztynie - referujący:  

p. B. Hordejuk, Przewodnicząca Sejmiku. 
 

 Typ głosowania jawne Data głosowania:  18.02.2019 12:33 

 

Liczba uprawnionych 30 Głosy za 19 

Liczba obecnych 30 Głosy przeciw 10 

Liczba nieobecnych 0 Głosy wstrzymujące się 1 

  Obecni niegłosujący 0 

Kworum zostało osiągnięte 

Uprawnieni do głosowania 

Lp Nazwisko i imię Głos Lp. Nazwisko i imię Głos 

1. Adamczyk Edward ZA 16. Kozłowski Patryk PRZECIW 

2. Andruszkiewicz Jolanta PRZECIW 17. Kuchciński Marcin ZA 

3. 
Astramowicz-Leyk 

Teresa 
ZA 18. Osiecki Julian ZA 

4. Bobek Jan ZA 19. Pawlik Jacek 
WSTRZYMUJĘ 

SIĘ 

5. Brzezin Gustaw Marek ZA 20. Piotrowska Jolanta ZA 

6. Chyl Marek ZA 21. Piwowarczyk Marcin ZA 

7. Czemiel Paweł PRZECIW 22. Politewicz Tadeusz ZA 

8. Gontarz Robert PRZECIW 23. Prokop Grzegorz PRZECIW 

9. Gorczyca Stanisław ZA 24. Rudnik Dariusz PRZECIW 

10. Homza Zbigniew ZA 25. Słoma Jarosław ZA 

11. Hordejuk Bernadeta ZA 26. Sycz Miron ZA 

12. Jaskulska Sylwia ZA 27. Szulc Jolanta ZA 

13. Kazimierczuk Marcin PRZECIW 28. Śląska-Zyśk Wioletta ZA 

14. Kierozalski Grzegorz PRZECIW 29. Ulewicz Bożenna PRZECIW 

15. Kluge Grażyna ZA 30. Żuchowski Henryk 
PRZECIW 

 
 

   

 

 

16. Podjęcie uchwały w sprawie wezwania Sejmiku Województwa Warmińsko-

Mazurskiego przez Fundację na rzecz Ochrony Przyrody i Wspierania Inicjatyw 

Ekologicznych do usunięcia naruszenia prawa dotyczącego uchwały Nr XXIV/465/08 

Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego z dnia 27 listopada 2008 r.  

w sprawie „Podziału Województwa Warmińsko-Mazurskiego na obwody łowieckie”. 
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Przewodnicząca Sejmiku poinformowała, że wymagana opinia Komisji jest pozytywna.  

 

Załącznik nr 15 

 

Ponieważ nie było uwag, Przewodnicząca Sejmiku poddała treść uchwały pod 

głosowanie. 

Za podjęciem uchwały głosowało –25 radnych, przeciw – 1, wstrzymało się – 4. 

 

Imienne wyniki głosowania (Podjęcie uchwały w sprawie wezwania Sejmiku 

Województwa Warmińsko-Mazurskiego przez Fundację na rzecz Ochrony Przyrody  

i Wspierania Inicjatyw Ekologicznych do usunięcia naruszenia prawa dotyczącego uchwały Nr 

XXIV/465/08 Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego z dnia 27 listopada 2008 r.  

w sprawie „Podziału Województwa Warmińsko-Mazurskiego na obwody łowieckie”): 
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IV Sesja VI kadencji Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego 
 

Głosowanie 
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16. Podjęcie uchwały w sprawie wezwania Sejmiku Województwa Warmińsko-

Mazurskiego przez Fundację na rzecz Ochrony Przyrody i Wspierania Inicjatyw 

Ekologicznych do usunięcia naruszenia prawa dotyczącego uchwały Nr 

XXIV/465/08 Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego z dnia 27 

listopada 2008 r. w sprawie „Podziału Województwa Warmińsko-Mazurskiego 

na obwody łowieckie” - referujący: p. J. Piotrowska, Członek Zarządu 

Województwa. 
 

 Typ głosowania jawne Data głosowania:  18.02.2019 12:34 

 

Liczba uprawnionych 30 Głosy za 25 

Liczba obecnych 30 Głosy przeciw 1 

Liczba nieobecnych 0 Głosy wstrzymujące się 4 

  Obecni niegłosujący 0 

Kworum zostało osiągnięte 

Uprawnieni do głosowania 

Lp Nazwisko i imię Głos Lp. Nazwisko i imię Głos 

1. Adamczyk Edward ZA 16. Kozłowski Patryk ZA 

2. 
Andruszkiewicz 

Jolanta 
ZA 17. Kuchciński Marcin ZA 

3. 
Astramowicz-Leyk 

Teresa 
ZA 18. Osiecki Julian ZA 
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4. Bobek Jan ZA 19. Pawlik Jacek 
WSTRZYMUJĘ 

SIĘ 

5. Brzezin Gustaw Marek ZA 20. Piotrowska Jolanta ZA 

6. Chyl Marek ZA 21. Piwowarczyk Marcin ZA 

7. Czemiel Paweł 
WSTRZYMUJĘ 

SIĘ 
22. Politewicz Tadeusz ZA 

8. Gontarz Robert ZA 23. Prokop Grzegorz ZA 

9. Gorczyca Stanisław ZA 24. Rudnik Dariusz PRZECIW 

10. Homza Zbigniew ZA 25. Słoma Jarosław ZA 

11. Hordejuk Bernadeta ZA 26. Sycz Miron ZA 

12. Jaskulska Sylwia ZA 27. Szulc Jolanta ZA 

13. Kazimierczuk Marcin ZA 28. Śląska-Zyśk Wioletta ZA 

14. Kierozalski Grzegorz 
WSTRZYMUJĘ 

SIĘ 
29. Ulewicz Bożenna ZA 

15. Kluge Grażyna ZA 30. Żuchowski Henryk 
WSTRZYMUJĘ 

SIĘ 
 

 

17. Podjęcie uchwały w sprawie wezwania Sejmiku Województwa Warmińsko-

Mazurskiego przez Mazurską Fundację Ochrony Przyrody im. Alexandra von 

Humboldta do usunięcia naruszenia prawa dotyczącego uchwały Nr XXIV/465/08 

Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego z dnia 27 listopada 2008 r.  

w sprawie „Podziału Województwa Warmińsko-Mazurskiego na obwody łowieckie”. 
 

Przewodnicząca Sejmiku poinformowała, że wymagana opinia Komisji jest pozytywna. 

 

Załącznik nr 16 

 

Ponieważ nie było uwag, Przewodnicząca Sejmiku poddała treść uchwały pod 

głosowanie. 

Za podjęciem uchwały głosowało –23 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 7. 

 

Imienne wyniki głosowania (Podjęcie uchwały w sprawie wezwania Sejmiku 

Województwa Warmińsko-Mazurskiego przez Mazurską Fundację Ochrony Przyrody im. 

Alexandra von Humboldta do usunięcia naruszenia prawa dotyczącego uchwały Nr 

XXIV/465/08 Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego z dnia 27 listopada 2008 r.  

w sprawie „Podziału Województwa Warmińsko-Mazurskiego na obwody łowieckie”): 

 

 8 
 

IV Sesja VI kadencji Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego 
 

Głosowanie 
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17. Podjęcie uchwały w sprawie wezwania Sejmiku Województwa Warmińsko-

Mazurskiego przez Mazurską Fundację Ochrony Przyrody im. Alexandra von 

Humboldta do usunięcia naruszenia prawa dotyczącego uchwały Nr 

XXIV/465/08 Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego z dnia 27 

listopada 2008 r. w sprawie „Podziału Województwa Warmińsko-Mazurskiego 

na obwody łowieckie” - referujący: p. J. Piotrowska, Członek Zarządu 

Województwa. 
 

 Typ głosowania jawne Data głosowania:  18.02.2019 12:35 

 

Liczba uprawnionych 30 Głosy za 23 

Liczba obecnych 30 Głosy przeciw 0 

Liczba nieobecnych 0 Głosy wstrzymujące się 7 

  Obecni niegłosujący 0 

Kworum zostało osiągnięte 

Uprawnieni do głosowania 

Lp Nazwisko i imię Głos Lp. Nazwisko i imię Głos 

1. Adamczyk Edward ZA 16. Kozłowski Patryk 
WSTRZYMUJĘ 

SIĘ 

2. 
Andruszkiewicz 

Jolanta 

WSTRZYMUJĘ 

SIĘ 
17. Kuchciński Marcin ZA 

3. 
Astramowicz-Leyk 

Teresa 
ZA 18. Osiecki Julian ZA 

4. Bobek Jan ZA 19. Pawlik Jacek 
WSTRZYMUJĘ 

SIĘ 

5. Brzezin Gustaw Marek ZA 20. Piotrowska Jolanta ZA 

6. Chyl Marek ZA 21. Piwowarczyk Marcin ZA 

7. Czemiel Paweł 
WSTRZYMUJĘ 

SIĘ 
22. Politewicz Tadeusz ZA 

8. Gontarz Robert ZA 23. Prokop Grzegorz ZA 

9. Gorczyca Stanisław ZA 24. Rudnik Dariusz 
WSTRZYMUJĘ 

SIĘ 

10. Homza Zbigniew ZA 25. Słoma Jarosław ZA 

11. Hordejuk Bernadeta ZA 26. Sycz Miron ZA 

12. Jaskulska Sylwia ZA 27. Szulc Jolanta ZA 

13. Kazimierczuk Marcin ZA 28. Śląska-Zyśk Wioletta ZA 

14. Kierozalski Grzegorz 
WSTRZYMUJĘ 

SIĘ 
29. Ulewicz Bożenna ZA 
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15. Kluge Grażyna ZA 30. Żuchowski Henryk 
WSTRZYMUJĘ 

SIĘ 
 

 

18. Podjęcie uchwały w sprawie wezwania Sejmiku Województwa Warmińsko-

Mazurskiego przez Fundację Ochrony Przyrody Tribus  do usunięcia naruszenia 

prawa dotyczącego uchwały Nr XXIV/465/08 Sejmiku Województwa Warmińsko-

Mazurskiego z dnia 27 listopada 2008 r. w sprawie „Podziału Województwa 

Warmińsko-Mazurskiego na obwody łowieckie”. 

  

Przewodniczącą Sejmiku poinformowała, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały.  

Załącznik nr 17 

 

Ponieważ nie było uwag, Przewodnicząca Sejmiku poddała treść uchwały pod 

głosowanie. 

Za podjęciem uchwały głosowało –24 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się –6. 

 

Imienne wyniki głosowania (Podjęcie uchwały w sprawie wezwania Sejmiku 

Województwa Warmińsko-Mazurskiego przez Fundację Ochrony Przyrody Tribus  do usunięcia 

naruszenia prawa dotyczącego uchwały Nr XXIV/465/08 Sejmiku Województwa Warmińsko-

Mazurskiego z dnia 27 listopada 2008 r. w sprawie „Podziału Województwa Warmińsko-

Mazurskiego na obwody łowieckie”): 
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IV Sesja VI kadencji Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego 
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18. Podjęcie uchwały w sprawie wezwania Sejmiku Województwa Warmińsko-

Mazurskiego przez Fundację Ochrony Przyrody Tribus  do usunięcia naruszenia 

prawa dotyczącego uchwały Nr XXIV/465/08 Sejmiku Województwa 

Warmińsko-Mazurskiego z dnia 27 listopada 2008 r. w sprawie „Podziału 

Województwa Warmińsko-Mazurskiego na obwody łowieckie” - referujący: 

 p. J. Piotrowska, Członek Zarządu Województwa. 
 

 Typ głosowania jawne Data głosowania:  18.02.2019 12:35 

 

Liczba uprawnionych 30 Głosy za 24 

Liczba obecnych 30 Głosy przeciw 0 

Liczba nieobecnych 0 Głosy wstrzymujące się 6 

  Obecni niegłosujący 0 

Kworum zostało osiągnięte 

Uprawnieni do głosowania 

Lp Nazwisko i imię Głos Lp. Nazwisko i imię Głos 
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1. Adamczyk Edward ZA 16. Kozłowski Patryk 
WSTRZYMUJĘ 

SIĘ 

2. 
Andruszkiewicz 

Jolanta 
ZA 17. Kuchciński Marcin ZA 

3. 
Astramowicz-Leyk 

Teresa 
ZA 18. Osiecki Julian ZA 

4. Bobek Jan ZA 19. Pawlik Jacek 
WSTRZYMUJĘ 

SIĘ 

5. Brzezin Gustaw Marek ZA 20. Piotrowska Jolanta ZA 

6. Chyl Marek ZA 21. Piwowarczyk Marcin ZA 

7. Czemiel Paweł 
WSTRZYMUJĘ 

SIĘ 
22. Politewicz Tadeusz ZA 

8. Gontarz Robert ZA 23. Prokop Grzegorz ZA 

9. Gorczyca Stanisław ZA 24. Rudnik Dariusz 
WSTRZYMUJĘ 

SIĘ 

10. Homza Zbigniew ZA 25. Słoma Jarosław ZA 

11. Hordejuk Bernadeta ZA 26. Sycz Miron ZA 

12. Jaskulska Sylwia ZA 27. Szulc Jolanta ZA 

13. Kazimierczuk Marcin ZA 28. Śląska-Zyśk Wioletta ZA 

14. Kierozalski Grzegorz 
WSTRZYMUJĘ 

SIĘ 
29. Ulewicz Bożenna ZA 

15. Kluge Grażyna ZA 30. Żuchowski Henryk 
WSTRZYMUJĘ 

SIĘ 
 

   

 

19. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XIX/389/12 Sejmiku Województwa 

Warmińsko-Mazurskiego z dnia 28 sierpnia 2012 r. w sprawie określenia 

przystanków komunikacyjnych, których właścicielem lub zarządzającym jest 

Województwo Warmińsko-Mazurskie. 
 

Przewodnicząca Sejmiku poinformowała, że wymagana opinia Komisji jest pozytywna. 

  

Załącznik nr 18 

 

 

Radny Henryk Żuchowski zwrócił uwagę, że przy likwidacji przystanków należałoby 

słuchać opinii mieszkańców, a nie brać pod uwagę wnioski przewoźników. Zapytał m.in. o to, 

czy były przeprowadzane konsultacje z mieszkańcami odnośnie planowanej likwidacji 

przystanków.  

 

Dyrektor Zarządu Dróg Wojewódzkich w Olsztynie, p. Waldemar Królikowski 
odniósł się do pytania radnego i wyjaśnił, że jeżeli chodzi o przystanki to wnioskodawcami  

z reguły są Urzędy Gminy, Miasta i wystarczy złożyć wniosek w sprawie ustanowienia 

przystanku. Następnie omówił kwestię ustanawiania przystanków i podkreślił, że przystanki, 
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które są w likwidacji to fizycznie nie istnieją, czy też nikt nie wystąpił, żeby taki przystanek 

tam był. Nadmienił, że obecnie te przystanki nie są użytkowane i stąd propozycja likwidacji.  

 

Radny Henryk Żuchowski zaznaczył, że na Komisji pojawiła się informacja, że 

likwidacja przystanków odbywa się na wniosek przewoźników.  

 

Dyrektor Zarządu Dróg Wojewódzkich w Olsztynie, p. Waldemar Królikowski 

wyjaśnił, że na wniosek przewoźników przystanki są dodawane i przeprosił za 

nieporozumienie.  Następnie Dyrektor omówił kwestię zgłaszanych wniosków m.in. przez 

mieszkańców, urzędy gminy w sprawie utworzenia przystanków. Odniósł się do projektu 

uchwały i podkreślił, że likwidacja proponowanych przystanków ma jedynie na celu 

utrzymanie porządku w stanie ewidencyjnym. Podkreślił, że sieć drogowa jest dla 

użytkowników dróg i jeżeli znajdzie się ktoś kto stwierdzi, że jest potrzebny przystanek, złoży 

w tej sprawie wniosek, to wówczas będzie on rozpatrywany.  

 

Radny Paweł Czemiel zapytał o to, czy w 2018 roku wpływały postulaty różnych 

samorządowców, czy osób o utworzenie nowych przystanków oraz, czy wszystkie zostały 

zrealizowane. 

 

Dyrektor Zarządu Dróg Wojewódzkich w Olsztynie, p. Waldemar Królikowski 

odpowiedział, że wpływały takie wnioski i zostały one zrealizowane.  

 

Radny Henryk Żuchowski zwrócił uwagę, że brakuje ścisłej lokalizacji przystanków 

 i poprosił o wykaz przystanków komunikacyjnych z dokładną ich lokalizacją. 

 

Dyrektor Zarządu Dróg Wojewódzkich w Olsztynie, p. Waldemar Królikowski:  

poinformował, że w załączniku jest numer drogi i kilometra. Następnie  poinformował, że  

Zarząd Dróg dysponuje szczegółową ewidencją pasa drogowego, zawierającą takie elementy 

jak wszystkie znaki drogowe, linie, oznaczenia, przepusty, czy mosty. Dodał, że dostępna jest 

wersja on-line z takimi informacjami. Nadmienił, że na prośbę radnych mogą udostępniać takie 

informację. 

 

Radny Robert Gontarz zapytał, ile spośród zgłoszonych wniosków o powstanie 

przystanków zrealizowano, a ile wniosków zostało odrzuconych.  

 

Dyrektor Zarządu Dróg Wojewódzkich wyjaśnił,  że wszystkie wnioski zostały 

zaakceptowane.  Dodał, że nie posiada obecnie dokładnych danych, ale nie odrzucają 

wniosków. Podkreślił, że każdy wniosek rozpatrywany jest  pod kątem  bezpieczeństwa dla 

użytkowników.  

 

Ponieważ nie było więcej uwag, Przewodnicząca Sejmiku poddała treść uchwały pod 

głosowanie. 

Za podjęciem uchwały głosowało – 18 radnych, przeciw – 8, wstrzymało się – 3. 
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Imienne wyniki głosowania (Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr 

XIX/389/12 Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego z dnia 28 sierpnia 2012 r.  

w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych, których właścicielem lub zarządzającym 

jest Województwo Warmińsko-Mazurskie): 

 

 8 
 

IV Sesja VI kadencji Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego 
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19. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XIX/389/12 Sejmiku 

Województwa Warmińsko-Mazurskiego z dnia 28 sierpnia 2012 r. w sprawie 

określenia przystanków komunikacyjnych, których właścicielem lub 

zarządzającym jest Województwo Warmińsko-Mazurskie - referujący: 

 p. M. Kuchciński, Wicemarszałek Województwa. 
 

 Typ głosowania jawne Data głosowania:  18.02.2019 12:43 

 

Liczba uprawnionych 30 Głosy za 18 

Liczba obecnych 30 Głosy przeciw 8 

Liczba nieobecnych 0 Głosy wstrzymujące się 3 

  Obecni niegłosujący 1 

Kworum zostało osiągnięte 

Uprawnieni do głosowania 

Lp Nazwisko i imię Głos Lp. Nazwisko i imię Głos 

1. Adamczyk Edward ZA 16. Kozłowski Patryk PRZECIW 

2. 
Andruszkiewicz 

Jolanta 

WSTRZYMUJĘ 

SIĘ 
17. Kuchciński Marcin ZA 

3. 
Astramowicz-Leyk 

Teresa 
ZA 18. Osiecki Julian ZA 

4. Bobek Jan ZA 19. Pawlik Jacek PRZECIW 

5. Brzezin Gustaw Marek ZA 20. Piotrowska Jolanta ZA 

6. Chyl Marek ZA 21. Piwowarczyk Marcin ZA 

7. Czemiel Paweł 
WSTRZYMUJĘ 

SIĘ 
22. Politewicz Tadeusz ZA 

8. Gontarz Robert PRZECIW 23. Prokop Grzegorz PRZECIW 

9. Gorczyca Stanisław ZA 24. Rudnik Dariusz 
WSTRZYMUJĘ 

SIĘ 

10. Homza Zbigniew ZA 25. Słoma Jarosław ZA 

11. Hordejuk Bernadeta ZA 26. Sycz Miron ZA 

12. Jaskulska Sylwia ZA 27. Szulc Jolanta OBECNA 

13. Kazimierczuk Marcin PRZECIW 28. Śląska-Zyśk Wioletta ZA 
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14. Kierozalski Grzegorz PRZECIW 29. Ulewicz Bożenna PRZECIW 

15. Kluge Grażyna ZA 30. Żuchowski Henryk PRZECIW 
 

   

 

20. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości gruntowych 

pomiędzy Województwem Warmińsko-Mazurskim, a Gminą Olsztyn. 

 

Przewodnicząca Sejmiku poinformowała, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały.  

 

Załącznik nr 19 

 

Ponieważ nie było uwag, Przewodnicząca Sejmiku poddała treść uchwały pod 

głosowanie. 

Za podjęciem uchwały głosowało – 29 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 1. 

 

Imienne wyniki głosowania (Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zamianę 

nieruchomości gruntowych pomiędzy Województwem Warmińsko-Mazurskim, a Gminą 

Olsztyn): 
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IV Sesja VI kadencji Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego 
 

Głosowanie 
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20. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości 

gruntowych pomiędzy Województwem Warmińsko-Mazurskim, a Gminą 

Olsztyn - referujący: p. M. Kuchciński, Wicemarszałek Województwa. 
 

 Typ głosowania jawne Data głosowania:  18.02.2019 12:44 

 

Liczba uprawnionych 30 Głosy za 29 

Liczba obecnych 30 Głosy przeciw 0 

Liczba nieobecnych 0 Głosy wstrzymujące się 1 

  Obecni niegłosujący 0 

Kworum zostało osiągnięte 

Uprawnieni do głosowania 

Lp Nazwisko i imię Głos Lp. Nazwisko i imię Głos 

1. Adamczyk Edward ZA 16. Kozłowski Patryk ZA 

2. Andruszkiewicz Jolanta ZA 17. Kuchciński Marcin ZA 

3. 
Astramowicz-Leyk 

Teresa 
ZA 18. Osiecki Julian ZA 
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4. Bobek Jan ZA 19. Pawlik Jacek ZA 

5. Brzezin Gustaw Marek ZA 20. Piotrowska Jolanta ZA 

6. Chyl Marek ZA 21. Piwowarczyk Marcin ZA 

7. Czemiel Paweł ZA 22. Politewicz Tadeusz ZA 

8. Gontarz Robert ZA 23. Prokop Grzegorz ZA 

9. Gorczyca Stanisław ZA 24. Rudnik Dariusz ZA 

10. Homza Zbigniew ZA 25. Słoma Jarosław ZA 

11. Hordejuk Bernadeta ZA 26. Sycz Miron ZA 

12. Jaskulska Sylwia ZA 27. Szulc Jolanta ZA 

13. Kazimierczuk Marcin ZA 28. Śląska-Zyśk Wioletta ZA 

14. Kierozalski Grzegorz ZA 29. Ulewicz Bożenna ZA 

15. Kluge Grażyna ZA 30. Żuchowski Henryk 
WSTRZYMUJĘ 

SIĘ 
 

   

 

21.  Podjęcie uchwały w sprawie pozbawienia kategorii drogi wojewódzkiej bez numeru 

(odcinki byłej drogi krajowej nr 7) na terenie miasta Elbląg i gminy wiejskiej Elbląg. 

 

Przewodnicząca Sejmiku poinformowała, że wymagana opinia Komisji jest pozytywna. 

 

Załącznik nr 20 

 

Ponieważ nie było uwag, Przewodnicząca Sejmiku poddała treść uchwały pod 

głosowanie. 

Za podjęciem uchwały głosowało –21 radnych, przeciw – 4, wstrzymało się – 5. 

 

Imienne wyniki głosowania (Podjęcie uchwały w sprawie pozbawienia kategorii drogi 

wojewódzkiej bez numeru (odcinki byłej drogi krajowej nr 7) na terenie miasta Elbląg i gminy 

wiejskiej Elbląg): 
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IV Sesja VI kadencji Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego 
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21. Podjęcie uchwały w sprawie pozbawienia kategorii drogi wojewódzkiej bez 

numeru (odcinki byłej drogi krajowej nr 7) na terenie miasta Elbląg i gminy 

wiejskiej Elbląg - referujący: p. M. Kuchciński, Wicemarszałek Województwa. 
 

 Typ głosowania jawne Data głosowania:  18.02.2019 12:44 

 

Liczba uprawnionych 30 Głosy za 21 

Liczba obecnych 30 Głosy przeciw 4 

Liczba nieobecnych 0 Głosy wstrzymujące się 5 
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  Obecni niegłosujący 0 

Kworum zostało osiągnięte 

Uprawnieni do głosowania 

Lp Nazwisko i imię Głos Lp. Nazwisko i imię Głos 

1. Adamczyk Edward ZA 16. Kozłowski Patryk PRZECIW 

2. 
Andruszkiewicz 

Jolanta 

WSTRZYMUJĘ 

SIĘ 
17. Kuchciński Marcin ZA 

3. 
Astramowicz-Leyk 

Teresa 
ZA 18. Osiecki Julian ZA 

4. Bobek Jan ZA 19. Pawlik Jacek 
WSTRZYMUJĘ 

SIĘ 

5. Brzezin Gustaw Marek ZA 20. Piotrowska Jolanta ZA 

6. Chyl Marek ZA 21. Piwowarczyk Marcin ZA 

7. Czemiel Paweł 
WSTRZYMUJĘ 

SIĘ 
22. Politewicz Tadeusz ZA 

8. Gontarz Robert 
WSTRZYMUJĘ 

SIĘ 
23. Prokop Grzegorz PRZECIW 

9. Gorczyca Stanisław ZA 24. Rudnik Dariusz ZA 

10. Homza Zbigniew ZA 25. Słoma Jarosław ZA 

11. Hordejuk Bernadeta ZA 26. Sycz Miron ZA 

12. Jaskulska Sylwia ZA 27. Szulc Jolanta ZA 

13. Kazimierczuk Marcin 
WSTRZYMUJĘ 

SIĘ 
28. Śląska-Zyśk Wioletta ZA 

14. Kierozalski Grzegorz ZA 29. Ulewicz Bożenna PRZECIW 

15. Kluge Grażyna ZA 30. Żuchowski Henryk PRZECIW 
 

   

22. Podjęcie uchwały w sprawie pozbawienia kategorii drogi wojewódzkiej bez numeru 

(odcinek byłej drogi krajowej nr 16) na terenie Gminy Gietrzwałd. 

 

Przewodnicząca Sejmiku poinformowała, że wymagana opinia Komisji jest pozytywna. 

 

Załącznik nr 21 

 

Ponieważ nie było uwag, Przewodnicząca Sejmiku poddała treść uchwały pod 

głosowanie. 

Za podjęciem uchwały głosowało – 21 radnych, przeciw – 3, wstrzymało się – 6. 

 

Imienne wyniki głosowania (Podjęcie uchwały w sprawie pozbawienia kategorii drogi 

wojewódzkiej bez numeru (odcinek byłej drogi krajowej nr 16) na terenie Gminy Gietrzwałd): 
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22. Podjęcie uchwały w sprawie pozbawienia kategorii drogi wojewódzkiej bez 

numeru (odcinek byłej drogi krajowej nr 16) na terenie Gminy Gietrzwałd - 

referujący: p. M. Kuchciński, Wicemarszałek Województwa. 
 

 Typ głosowania jawne Data głosowania:  18.02.2019 12:45 

 

Liczba uprawnionych 30 Głosy za 21 

Liczba obecnych 30 Głosy przeciw 3 

Liczba nieobecnych 0 Głosy wstrzymujące się 6 

  Obecni niegłosujący 0 

Kworum zostało osiągnięte 

Uprawnieni do głosowania 

Lp Nazwisko i imię Głos Lp. Nazwisko i imię Głos 

1. Adamczyk Edward ZA 16. Kozłowski Patryk PRZECIW 

2. 
Andruszkiewicz 

Jolanta 

WSTRZYMUJĘ 

SIĘ 
17. Kuchciński Marcin ZA 

3. 
Astramowicz-Leyk 

Teresa 
ZA 18. Osiecki Julian ZA 

4. Bobek Jan ZA 19. Pawlik Jacek 
WSTRZYMUJĘ 

SIĘ 

5. Brzezin Gustaw Marek ZA 20. Piotrowska Jolanta ZA 

6. Chyl Marek ZA 21. Piwowarczyk Marcin ZA 

7. Czemiel Paweł 
WSTRZYMUJĘ 

SIĘ 
22. Politewicz Tadeusz ZA 

8. Gontarz Robert 
WSTRZYMUJĘ 

SIĘ 
23. Prokop Grzegorz ZA 

9. Gorczyca Stanisław ZA 24. Rudnik Dariusz 
WSTRZYMUJĘ 

SIĘ 

10. Homza Zbigniew ZA 25. Słoma Jarosław ZA 

11. Hordejuk Bernadeta ZA 26. Sycz Miron ZA 

12. Jaskulska Sylwia ZA 27. Szulc Jolanta ZA 

13. Kazimierczuk Marcin 
WSTRZYMUJĘ 

SIĘ 
28. Śląska-Zyśk Wioletta ZA 

14. Kierozalski Grzegorz ZA 29. Ulewicz Bożenna PRZECIW 

15. Kluge Grażyna ZA 30. Żuchowski Henryk PRZECIW 
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23. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Planu Kontroli Komisji Rewizyjnej Sejmiku 

Województwa Warmińsko-Mazurskiego na 2019 rok. 

 

Przewodnicząca Sejmiku poinformowała, że z inicjatywy Prezydium, wniosek  

o sporządzenie planu został skierowany do Komisji Rewizyjnej, która przedstawiła propozycje. 

Zapytała, czy są jakieś uwagi do projektu uchwały. 

 

Radny Henryk Żuchowski poinformował, że jest Członkiem Komisji Rewizyjnej  

i zgłosił wniosek w sprawie przeprowadzenia kontroli inwestycji pt. Sieć szerokopasmowa 

Polski Wschodniej. W związku z tym, że wniosek nie został przyjęty, radny odczytał pytania  

i przekazał je na piśmie do Przewodniczącej Sejmiku: 

„1.Kiedy, kto, z kim, za ile i w jakim zakresie podpisał umowę na realizację tego zadania?  

2.Kiedy został wykonany w/w projekt i przez kogo odebrany? 

3.Kiedy dokonywano zapłaty i w jakich wysokościach, kiedy dokonano zapłaty za ostatnią 

fakturę i w jakiej wysokości? 

4.Czy przed przystąpieniem do realizacji tego projektu - wykonano studium wykonalności 

tego projektu? 

5.Kto konkretnie korzysta z wykonania tego projektu i w jakim zakresie? 

6.Czy jest prawdą, że stoją puste kontenery bez wyposażenia ? 

7.Ile wynoszą roczne koszty opłat za korzystanie z obcych gruntów do tego zadania? 

8. Ile wynoszą roczne wszystkie koszty utrzymania Projektu Sieć Szerokopasmowa Polski 

Wschodniej?” 

 

Przewodnicząca Sejmiku poinformowała, że interpelacje i zapytania składane są  

w odrębnym punkcie. Podkreśliła, że radny ma prawo zgłaszać pytanie, ale w odpowiednim 

momencie.  

 

 Radny Henryk Żuchowski dodał, że zabrał głos w punkcie, który jest związany 

z pracami Komisji Rewizyjnej, a następnie poinformował o kolejnym wniosku, który nie został 

przyjęty i uwzględniony w planie kontroli na rok 2019, a dotyczył  przeprowadzenia kontroli 

Spółki Warmia i Mazury Sp. z o.o.  W związku z powyższym zwrócił się z zapytaniem 

następującej treści: „Proszę o podanie informacji, kto jest udziałowcem i w ilu procentach 

Spółki Warmia i Mazury Sp. z o.o”. 

 

Przewodnicząca Sejmiku przypomniała procedurę składania zapytań i podkreśliła, że 

muszą być składane na piśmie.  Następnie zapytała, czy są jakieś pytania do projektu  uchwały. 

 

Radny Dariusz Rudnik jako Przewodniczący Komisji Rewizyjnej  zwrócił uwagę na 

temat pracy tej Komisji i podkreślił, że koalicja rządząca ma przewagę w tej Komisji. Zdaniem 

radnego w tej sytuacji wnioski składane przez radnych opozycji nie zawsze mogą być 

przegłosowane. Poprosił o uwzględnianie wniosków opozycji. Odniósł się m.in. do wniosków 

zgłaszanych przez radnego Henryka Żuchowskiego, które zdaniem radnego dotyczyły bardzo 

ważnych zagadnień, a nie zostały przyjęte. Dodał, że plan który został przyjęty dotyczy 

drugorzędnych tematów. Zwrócił się z wnioskiem o uwzględnianie wniosków opozycji,  które 

są ważne dla mieszkańców województwa. Nadmienił, że w innym przypadku będą zmuszeni  

o wnioskowanie do innych organów o przeprowadzenie kontroli.   
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Przewodnicząca Sejmiku przypomniała, że jeżeli chodzi o sieć internetu 

szerokopasmowego to, co kwartał p. Sylwia Jaskulska Członek Zarządu przedkłada kolejne 

etapy prac i kolejne informacje dotyczące internetu szerokopasmowego. Dodała, że kolejna 

taka informacja zaplanowana jest na marzec.   

 

Radny Dariusz Rudnik  powiedział m.in., że wyjaśnienia kierownika jednostki,  

a kontrola jednostki to  jest  różnica. Zdaniem radnego kierownik jednostki  rzadko kiedy będzie 

mówił o niekorzystnych sprawach natomiast kontrola może mieć aspekt obiektywny  

i społeczeństwo może uzyskać bardziej wiarygodną informację.  

 

Przewodnicząca Sejmiku poinformowała o autopoprawce do projektu uchwały 

 i wyjaśniła, że w załączniku do projektu uchwały punkt 1 „Ośrodek Doskonalenia Nauczycieli 

w Elblągu” otrzymuje brzemiennie: „Warmińsko-Mazurski Ośrodek Doskonalenia Nauczycieli 

w Elblągu”. 

 

Ponieważ nie było więcej  uwag, Przewodnicząca Sejmiku poddała treść uchwały wraz 

z autopoprawką pod głosowanie. 

Za podjęciem uchwały głosowało – 19 radnych, przeciw – 10, wstrzymało się – 1. 

 

Imienne wyniki głosowania (Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Planu Kontroli 

Komisji Rewizyjnej Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego na 2019 rok): 
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23. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Planu Kontroli Komisji Rewizyjnej 

Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego na 2019 rok - referujący:  

p. B. Hordejuk, Przewodnicząca Sejmiku. 
 

 Typ głosowania jawne Data głosowania:  18.02.2019 12:55 

 

Liczba uprawnionych 30 Głosy za 19 

Liczba obecnych 30 Głosy przeciw 10 

Liczba nieobecnych 0 Głosy wstrzymujące się 1 

  Obecni niegłosujący 0 

Kworum zostało osiągnięte 

Uprawnieni do głosowania 

Lp Nazwisko i imię Głos Lp. Nazwisko i imię Głos 

1. Adamczyk Edward ZA 16. Kozłowski Patryk PRZECIW 
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2. Andruszkiewicz Jolanta PRZECIW 17. Kuchciński Marcin ZA 

3. 
Astramowicz-Leyk 

Teresa 
ZA 18. Osiecki Julian ZA 

4. Bobek Jan ZA 19. Pawlik Jacek PRZECIW 

5. Brzezin Gustaw Marek ZA 20. Piotrowska Jolanta ZA 

6. Chyl Marek ZA 21. Piwowarczyk Marcin ZA 

7. Czemiel Paweł PRZECIW 22. Politewicz Tadeusz ZA 

8. Gontarz Robert PRZECIW 23. Prokop Grzegorz PRZECIW 

9. Gorczyca Stanisław ZA 24. Rudnik Dariusz 
WSTRZYMUJĘ 

SIĘ 

10. Homza Zbigniew ZA 25. Słoma Jarosław ZA 

11. Hordejuk Bernadeta ZA 26. Sycz Miron ZA 

12. Jaskulska Sylwia ZA 27. Szulc Jolanta ZA 

13. Kazimierczuk Marcin PRZECIW 28. Śląska-Zyśk Wioletta ZA 

14. Kierozalski Grzegorz PRZECIW 29. Ulewicz Bożenna PRZECIW 

15. Kluge Grażyna ZA 30. Żuchowski Henryk PRZECIW 
 

   

 

24. Podjęcie uchwały w sprawie wyposażenia Muzeum Warmii i Mazur w Olsztynie - 

samorządowej instytucji kultury w nieruchomość. 

 

Przewodnicząca Sejmiku poinformowała, że Komisja Kultury i Edukacji oraz Komisja 

Budżetu i Finansów jest pozytywna. 

 

Załącznik nr 22 

 

Ponieważ nie było uwag, Przewodnicząca Sejmiku poddała treść uchwały pod 

głosowanie. 

Za podjęciem uchwały głosowało –30 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się –0. 

 

Imienne wyniki głosowania (Podjęcie uchwały w sprawie wyposażenia Muzeum Warmii 

i Mazur w Olsztynie - samorządowej instytucji kultury w nieruchomość): 
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24. Podjęcie uchwały w sprawie wyposażenia Muzeum Warmii i Mazur  

w Olsztynie - samorządowej instytucji kultury w nieruchomość - referujący: 

 p. M. Kuchciński, Wicemarszałek Województwa. 
 

 Typ głosowania jawne Data głosowania:  18.02.2019 12:56 
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Liczba uprawnionych 30 Głosy za 30 

Liczba obecnych 30 Głosy przeciw 0 

Liczba nieobecnych 0 Głosy wstrzymujące się 0 

  Obecni niegłosujący 0 

Kworum zostało osiągnięte 

Uprawnieni do głosowania 

Lp Nazwisko i imię Głos Lp. Nazwisko i imię Głos 

1. Adamczyk Edward ZA 16. Kozłowski Patryk ZA 

2. Andruszkiewicz Jolanta ZA 17. Kuchciński Marcin ZA 

3. 
Astramowicz-Leyk 

Teresa 
ZA 18. Osiecki Julian ZA 

4. Bobek Jan ZA 19. Pawlik Jacek ZA 

5. Brzezin Gustaw Marek ZA 20. Piotrowska Jolanta ZA 

6. Chyl Marek ZA 21. Piwowarczyk Marcin ZA 

7. Czemiel Paweł ZA 22. Politewicz Tadeusz ZA 

8. Gontarz Robert ZA 23. Prokop Grzegorz ZA 

9. Gorczyca Stanisław ZA 24. Rudnik Dariusz ZA 

10. Homza Zbigniew ZA 25. Słoma Jarosław ZA 

11. Hordejuk Bernadeta ZA 26. Sycz Miron ZA 

12. Jaskulska Sylwia ZA 27. Szulc Jolanta ZA 

13. Kazimierczuk Marcin ZA 28. Śląska-Zyśk Wioletta ZA 

14. Kierozalski Grzegorz ZA 29. Ulewicz Bożenna ZA 

15. Kluge Grażyna ZA 30. Żuchowski Henryk ZA 
 

   

 

25. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 

Województwa Warmińsko - Mazurskiego na lata 2019–2039. 

 

Załącznik nr 23 

 

Przewodnicząca Sejmiku poinformowała, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały z autopoprawką.  

Załącznik nr 24 

 

Radny Grzegorz Kierozalski poprosił o informację na temat danych zawartych  

w Wieloletniej Prognozie Finansowej dotyczących wydatków bieżących. Zapytał z czego 

wynika spadek wydatków bieżących z kwoty 168 mln zł na poziom 134 mln zł oraz, czy jest 

przewidziany jakiś plan oszczędności w tej kwestii.  
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Zastępca Dyrektora Departamentu Finansów i Skarbu, p. Aleksandra Waszkiewicz 
poinformowała, że radny szczegółową odpowiedź otrzyma na piśmie. Następnie wyjaśniła, że 

trudno precyzyjnie i szczegółowo określać rodzaje wydatków np. na 2039 rok, gdyż na dalsze  

lata przyjmuje się wielkości szacunkowe. 

 

Ponieważ nie było uwag, Przewodnicząca Sejmiku poddała treść uchwały pod 

głosowanie. 

Za podjęciem uchwały głosowało –19 radnych, przeciw – 11, wstrzymało się – 0. 

 

Imienne wyniki głosowania (Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej 

Prognozie Finansowej Województwa Warmińsko - Mazurskiego na lata 2019–2039): 
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25. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 

Województwa Warmińsko - Mazurskiego na lata 2019–2039 - referujący:  

p. G. M. Brzezin, Marszałek Województwa. 
 

 Typ głosowania jawne Data głosowania:  18.02.2019 12:59 

 

Liczba uprawnionych 30 Głosy za 19 

Liczba obecnych 30 Głosy przeciw 11 

Liczba nieobecnych 0 Głosy wstrzymujące się 0 

  Obecni niegłosujący 0 

Kworum zostało osiągnięte 

Uprawnieni do głosowania 

Lp Nazwisko i imię Głos Lp. Nazwisko i imię Głos 

1. Adamczyk Edward ZA 16. Kozłowski Patryk PRZECIW 

2. Andruszkiewicz Jolanta PRZECIW 17. Kuchciński Marcin ZA 

3. 
Astramowicz-Leyk 

Teresa 
ZA 18. Osiecki Julian ZA 

4. Bobek Jan ZA 19. Pawlik Jacek PRZECIW 

5. Brzezin Gustaw Marek ZA 20. Piotrowska Jolanta ZA 

6. Chyl Marek ZA 21. Piwowarczyk Marcin ZA 

7. Czemiel Paweł PRZECIW 22. Politewicz Tadeusz ZA 

8. Gontarz Robert PRZECIW 23. Prokop Grzegorz PRZECIW 

9. Gorczyca Stanisław ZA 24. Rudnik Dariusz PRZECIW 
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10. Homza Zbigniew ZA 25. Słoma Jarosław ZA 

11. Hordejuk Bernadeta ZA 26. Sycz Miron ZA 

12. Jaskulska Sylwia ZA 27. Szulc Jolanta ZA 

13. Kazimierczuk Marcin PRZECIW 28. Śląska-Zyśk Wioletta ZA 

14. Kierozalski Grzegorz PRZECIW 29. Ulewicz Bożenna PRZECIW 

15. Kluge Grażyna ZA 30. Żuchowski Henryk PRZECIW 
 

 

26. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Województwa Warmińsko 

Mazurskiego na 2019 rok. 

Załącznik nr 25 

 

Przewodnicząca Sejmiku poinformowała, że Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały wraz z autopoprawką. 

 

Załącznik nr 26 

 

Ponieważ nie było uwag, Przewodnicząca Sejmiku poddała treść uchwały pod 

głosowanie. 

Za podjęciem uchwały głosowało –19 radnych, przeciw – 11, wstrzymało się –0. 

 

Imienne wyniki głosowania (Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie 

Województwa Warmińsko Mazurskiego na 2019 rok): 
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26. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Województwa Warmińsko-

Mazurskiego na 2019 rok – referujący: p. G.M. Brzezin, Marszałek 

Województwa. 
 

 Typ głosowania jawne Data głosowania:  18.02.2019 12:59 

 

Liczba uprawnionych 30 Głosy za 19 

Liczba obecnych 30 Głosy przeciw 11 

Liczba nieobecnych 0 Głosy wstrzymujące się 0 

  Obecni niegłosujący 0 

Kworum zostało osiągnięte 

Uprawnieni do głosowania 
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Lp Nazwisko i imię Głos Lp. Nazwisko i imię Głos 

1. Adamczyk Edward ZA 16. Kozłowski Patryk PRZECIW 

2. Andruszkiewicz Jolanta PRZECIW 17. Kuchciński Marcin ZA 

3. 
Astramowicz-Leyk 

Teresa 
ZA 18. Osiecki Julian ZA 

4. Bobek Jan ZA 19. Pawlik Jacek PRZECIW 

5. Brzezin Gustaw Marek ZA 20. Piotrowska Jolanta ZA 

6. Chyl Marek ZA 21. Piwowarczyk Marcin ZA 

7. Czemiel Paweł PRZECIW 22. Politewicz Tadeusz ZA 

8. Gontarz Robert PRZECIW 23. Prokop Grzegorz PRZECIW 

9. Gorczyca Stanisław ZA 24. Rudnik Dariusz PRZECIW 

10. Homza Zbigniew ZA 25. Słoma Jarosław ZA 

11. Hordejuk Bernadeta ZA 26. Sycz Miron ZA 

12. Jaskulska Sylwia ZA 27. Szulc Jolanta ZA 

13. Kazimierczuk Marcin PRZECIW 28. Śląska-Zyśk Wioletta ZA 

14. Kierozalski Grzegorz PRZECIW 29. Ulewicz Bożenna PRZECIW 

15. Kluge Grażyna ZA 30. Żuchowski Henryk PRZECIW 
 

 

27. Podjęcie uchwały w sprawie programu Kolej Plus. 

 

Przewodnicząca Sejmiku poinformowała, że ww. projekt uchwały złożył radny Marcin 

Kazimierczuk i był on omawiany na posiedzeniu  Komisji Strategii Rozwoju.  Następnie 

poprosiła o zabranie głosu Przewodniczącą Komisji Strategii Rozwoju, p. Jolantę Szulc. 

 

Przewodnicząca Komisji Strategii Rozwoju, p. Jolanta Szulc poinformowała, że na 

posiedzeniu Komisji na wniosek Pana Marszałka została przedstawiona informacja na temat 

przedsięwzięcia zgłoszonego przez radnego Sejmiku w kontekście nowego programu Kolej 

Plus, a także nt. niewystarczającego poziomu środków finansowych zabezpieczonych przez 

Zarządcę Infrastruktury Kolejowej tj. PKP PLK S.A. na rewitalizację  linii nr 221 na odcinku 

Gutkowo-Braniewo, mimo zapewnienia dofinansowania na ten cel z Regionalnego Programu 

Operacyjnego Warmia i Mazury na lata 2014-2020. Następnie została przedstawiona 

informacja na temat umowy ze Spółką Przewozy Regionalne na 2019 rok. Nadmieniła, że 

podczas posiedzenia Komisji radni  poza projektem, który został zgłoszony przez radnego  

w projekcie uchwały zgłaszali kolejne propozycje rewitalizacji linii kolejowych. Wyjaśniła, że  

w związku z tym ustalono, że Zarząd Województwa podejmie rozmowy m.in.  

z przewoźnikiem i wówczas ponownie omawiana będzie kwestia programu Kolej Plus. Kolejno 

poinformowała, że zaplanowano debatę w tej sprawie na posiedzeniu Komisji Strategii 

Rozwoju w maju 2019. Dodała, że projekt uchwały zaprezentowany przez radnego został 

negatywnie zaopiniowany przez Członków Komisji Strategii Rozwoju.  

 

Marszałek Województwa podkreślił, że Zarządowi bardzo mocno zależy na poprawie 

dostępu komunikacyjnego. Omówił kwestię linii kolejowej Gutkowo-Braniewo ujętej  

w Regionalnym Programie Operacyjnym i zwrócił uwagę na problemy związane z tą 

inwestycją. Wyjaśnił, że Ministerstwo jak i właściciel przy dużym wsparciu środków  



41 

 

zewnętrznych ma problem ze zrealizowaniem tej inwestycji. Odniósł się m.in. do kwestii kolei 

nadzalewowej i podkreślił, że  w imieniu Zarządu Województwa wystąpił do samorządów 

lokalnych o podział kosztów w celu podjęcia wspólnych działań. Marszałek wyjaśnił, że do 

programu Kolej Plus zgłoszonych zostało 21 projektów wśród których nie ma uwzględnionego 

województwa warmińsko-mazurskiego. Podkreślił, że nie mają nic przeciwko inwestowaniu  

w regionie, ale działania muszą być podejmowane według odpowiedniej kolejności i dlatego 

też Zarząd Województwa czeka na wyznaczenie terminu na spotkanie z przedstawicielami  

z Ministerstwa i PKP, aby porozmawiać o możliwościach udziału w programie Kolej Plus. 

Nadmienił, że znają sytuację związaną z koleją w regionie. Podkreślił, że aby podjąć konkretne 

działania należy wziąć pod uwagę cały region i możliwości finansowe Samorządu 

Województwa.   

 

Radny Paweł Czemiel  zwrócił uwagę na wykluczenie komunikacyjne Warmii i Mazur, 

które jest ogromnym problemem. Dodał, że w tym celu podejmowany jest szereg działań oraz 

tworzone są różnego rodzaju programy na szczeblu centralnym. Zdaniem radnego to 

niezrozumiałe, że Zarząd Województwa nie chce skorzystać z programu w ramach którego 

można uzyskać 85 %  dofinansowania. Podkreślił, że województwo warmińsko-mazurskie pod 

względem komunikacyjnym jest jednym z najsłabszych. Dodał, że zgadza się z tym, że 

potrzebny jest plan działań, który zdaniem radnego powinien być już opracowany.   Nadmienił, 

że wykluczenie komunikacyjne Polski Północno-Wschodniej to temat który zasługuje na  

oddzielną komisję, a mianowicie Komisję Infrastruktury, na której można by było poruszać tę 

tematykę.  Podkreślił, że zasadna jest zmiana Statutu i powołanie Komisji Infrastruktury w celu 

zapoznania się ze wszystkimi programami związanymi m.in. z poprawą komunikacji  

w regionie.   

 

Radny Jarosław Słoma odniósł się do wypowiedzi radnego Pawła Czemiela  

i nie zgodził z przedmówcą, który zarzucił samorządowi województwa warmińsko-

mazurskiego niepodejmowanie  działań związanych z przełamywaniem wykluczenia 

komunikacyjnego, niedostępności transportowej i komunikacyjnej. Następnie zwrócił uwagę, 

że działania podejmowane przez obecnie rządzących są kontynuacją działań poprzedników. 

Dodał, że nie zauważył nowych programów poza omawianym  programem Kolej Plus.  Zwrócił 

uwagę, że nie może zrozumieć, że  w momencie ogłaszania Programu przez Ministerstwo 

Infrastruktury jeden z najbardziej wykluczonych komunikacyjnie region Warmii i Mazur się  

w nim nie znalazł. Radny w zgłoszonej przez siebie interpelacji  zwrócił uwagę,  że nie trzeba 

budować Kolei po nowym śladzie, tylko należy rewitalizować dawne połączenia, tam gdzie jest 

społeczne zapotrzebowanie. Podkreślił, że są powiaty, które są całkowicie pozbawione 

połączeń kolejowych. Wymienił linie, które warto by było zgłosić do Programu Kolej Plus  

i podkreślił, że należy przygotować wieloletni program rewitalizacji zawieszonych, 

nieczynnych linii kolejowych na Warmii i Mazurach. Następnie podkreślił, że  kibicuje każdej 

inwestycji transportowej na Warmii i Mazurach.  

 

Marszałek Województwa  zwrócił uwagę, że samorządy nie wnioskowały  

o podejmowanie działań w tym kierunku i nadmienił, że decydujące będą  rozmowy  

w Ministerstwie. Wyjaśnił, że opracowywana jest aktualizacja strategii rozwoju społeczno-

gospodarczego i wszystkie podnoszone  kwestie mogą się tam znaleźć. 

 

Radny Paweł Czemiel zwrócił uwagę, że lista, która została ogłoszona jest listą otwartą 

i można zgłaszać swoje propozycje. Dodał, że należy samemu wyjść z inicjatywą.  Podkreślił, 

że w ramach Programu Kolej Plus można otrzymać wsparcie  w wysokości 85 %. Następnie 
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omówił programy związane z poprawą infrastruktury realizowane przez obecny Rząd i zwrócił 

uwagę na konieczność powołania w Sejmiku Komisji Infrastruktury.   

 

Radny Marcin Kazimierczuk odniósł się projektu uchwały który złożył w sprawie 

przywrócenia połączenia pomiędzy Bartoszycami  i Lidzbarkiem Warmińskim, a Dobrym 

Miastem i powiedział m.in., że  projekt został zaakceptowany przez Klub Radnych Prawa  

i Sprawiedliwości.  Zwrócił uwagę m.in. na problem wykluczenia komunikacyjnego 

północnych powiatów i dodał, że program Kolej Plus stanowi szansę na poprawę rozwoju 

regionu. Kolejno omówił założenia programu Kolej Plus i podkreślił, że strona rządowa 

przeznacza na realizację projektów 85 %, a pozostałą cześć stanowi wkład własny samorządów. 

Zdaniem radnego wśród zgłoszonych projektów nie ma inwestycji z województwa warmińsko-

mazurskiego ponieważ nie zostały zgłoszone. Zwrócił się do Zarządu i powiedział, że należy 

złożyć odpowiednie dokumenty. Stwierdził, że w maju może być za późno, aby rozmawiać  

w tej sprawie. Zaznaczył, że kolej jest najbezpieczniejszą i komfortową formą transportu.  

Następnie poinformował, że projekt uchwały na temat przywrócenia połączenia kolejowego 

między Bartoszycami,  Lidzbarkiem Warmińskim, a Dobrym Miastem został negatywnie 

zaopiniowany przez Komisję Strategii Rozwoju. Kolejno powiedział o trudnościach 

komunikacyjnych zgłaszanych przez mieszkańców m.in. powiatu bartoszyckiego, 

lidzbarskiego. Wyjaśnił, że przygotowana uchwała w sprawie programu Kolej Plus, jest 

uchwała intencyjną, w której Sejmik zobowiązuje Zarząd Województwa, aby przygotował 

studium wykonalności do  Ministerstwa Infrastruktury. Dodał, że należy podjąć działania  

w tej sprawie, bo inaczej minie termin składania wniosków. Radny zaapelował do radnych 

zarówno z Klubu Platformy Obywatelskiej jak i  z  Klubu Polskiego Stronnictwa Ludowego, 

aby głosowali za  przyjęciem przygotowanego przez niego projektu uchwały w  sprawie 

przywrócenia połączenia pomiędzy Bartoszycami  i Lidzbarkiem Warmińskim, a Dobrym 

Miastem.  Dodał, że koszt tej inwestycji według danych PLK,  wynosi około 160 mln zł.  

Zdaniem radnego jeżeli są środki na utrzymanie lotniska, to powinny się znaleźć środki na 

wkład własny, aby można było skorzystać z Programu, który poprawi sytuację kolei w regionie. 

Następnie poprosił o przyjęcie projektu uchwały.  

 

Radny Paweł Czemiel odniósł się do ostatniego posiedzenia Komisji Współpracy 

Międzynarodowej na którym omawiane było m.in.  bezrobocie, ilość osób wyjeżdżających za 

granicę i podkreślił, że należy walczyć i wspierać projekty, które mają wpływ na poprawę  stanu 

województwa. 

 

Członek Zarządu Województwa, p. Jolanta Piotrowska odniosła się do wystąpienia 

radnego Marcina Kazimierczuka oraz do posiedzenia Komisji Strategii Rozwoju na której 

zaprezentowany przez radnego projekt został zaopiniowany  negatywnie  i  wyjaśniła, że nie 

mówiono, że ten projekt jest zły, ale, że w całym województwie jest więcej połączeń, które 

należałoby zrealizować. Odniosła się także do wypowiedzi radnego Jarosława Słomy  

i zgodziła się z tym, że o wykluczeniu komunikacyjnym  można mówić w innych częściach 

województwa. Następnie wyjaśniła, że podczas dyskusji na posiedzeniu Komisji padło wiele 

propozycji ze strony radnych, którzy podawali powiaty,  w których konieczna jest rozbudowa 

infrastruktury kolejowej.  Dodała, że należy zastanowić się nad rozwojem całego województwa 

i podkreśliła, że 15 % wkładu własnego to nie jest wcale mała kwota i należy to wszystko 

przeanalizować. Odniosła się do propozycji radnego Pawła Czemiela dotyczącej utworzenia 

Komisji Infrastruktury  i powiedziała, że nie należy koncentrować się tylko i wyłącznie na 

jednej, czy dwóch liniach kolejowych, ale należy brać pod uwagę inne aspekty. Następnie 
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przypomniała o aktualizacji strategii rozwoju społeczno-gospodarczego i podkreśliła, że należy 

całościowo podejść do rozwoju województwa.  

 

Radny Jarosław Słoma powiedział m.in., że nie rozumie okoliczności utworzenia listy 

20 projektów przez Ministerstwo w ramach Programu Kolej Plus, gdzie nie został 

uwzględniony region Warmii i Mazur. Zdaniem radnego konieczne jest przeanalizowanie 

przywrócenia połączeń kolejowych w całym województwie. Dodał, że konieczne są analizy, 

gdzie jest największa potrzeba przywrócenia tych połączeń, gdyż nie można się skupić tylko na 

jednym regionie.  

 

Wicemarszałek Województwa, p. Miron Sycz powiedział m.in., że ma wrażenie, że 

kampania wyborcza cały czas trwa. Następnie odniósł się do sytuacji powiatu bartoszyckiego, 

którego jest mieszkańcem i zwrócił  uwagę na zmniejszająca się liczbę ludności w tym 

powiecie. Zdaniem radnego wpływ na to ma wstrzymanie małego ruchu granicznego. Kolejno 

zwrócił uwagę na konieczność poprawy stanu dróg w tym powiecie, żeby ułatwić mieszkańcom 

podróżowanie. Kolejno przedstawił sytuację związaną z modernizacją linii kolejowej 

Gutkowo-Braniewo, której projekt został przygotowany i oceniony w ramach Regionalnego 

Programu Operacyjnego, ale niestety Ministerstwo nie przekazało środków na realizację tej 

inwestycji. Odniósł się do wypowiedzi radnego Marcina Kazimierczuka, który powiedział, że 

koszt przebudowy linii to 140 mln zł i wyjaśnił, że trzeba wziąć pod uwagę również wykup 

gruntów i budowę od podstaw. Zdaniem radnego, PKP powinno przedstawiać strategię dla 

województwa warmińsko-mazurskiego. Nadmienił, że obecnie należy skupić się na aktualizacji 

strategii rozwoju, dostępności komunikacyjnej, aby zapewnić zrównoważony rozwój.  

 

Radny  Marcin Kazimierczuk powiedział m.in., że stworzenie połączenia kolejowego 

dla mieszkańców powiatu bartoszyckiego stanowi dla nich ogromną szansę oraz dla 

potencjalnych przedsiębiorców, inwestorów.  Zdaniem radnego jeżeli są inne propozycje na 

połączenia kolejowe w regionie, to należy  przygotować i złożyć odpowiedni projekt uchwały. 

Zaznaczył, że przygotowany projekt uchwały ma zainicjować  proces złożenia do  Ministerstwa 

Infrastruktury projektu przywrócenia połączenia kolejowego. Zaapelował o przyjęcie projektu 

uchwały, a następnie zgłosił autopoprawkę do projektu uchwały, która wskazuje, że podstawą 

prawną projektu uchwały jest §11 ust. 3 Statutu Województwa Warmińsko-Mazurskiego.  

 

Radny Paweł Czemiel odniósł się do linii nr 41 Ełk-Olecko-Gołdap, Ełk –Olecko  

i poinformował, że była w tej sprawie interpelacja poselska, której treść odpowiedzi przytoczył:  

„Ministerstwo Infrastruktury z uwagi na obecny status linii kolejowej nr 41, odpowiadając na 

interpelację poselską stwierdza, że jej rewitalizacja uzależniona jest od zaangażowania 

samorządu województwa warmińsko-mazurskiego i fakt, że linia kolejowa nr 41 nie została 

ujęta w planach transportowych Marszałka Województwa Warmińsko-Mazurskiego.  

W odpowiedzi na interpelację poselską napisano również: Na prośbę PKP PLK o wskazanie 

potencjalnych inwestycji Urząd Marszałkowski Województwa Warmińsko-Mazurskiego nie 

zgłosił zadania obejmującego odcinek Olecko – Gołdap linii kolejowej nr 41, co wskazuje na 

niski priorytet tego zadania w ocenie władz samorządowych”. Zdaniem radnego należy działać 

i podejmować inicjatywy w celu poprawy rozwoju regionu.   

 

Radny Robert Gontarz odniósł się do wypowiedzi radnej Jolanty Piotrowskiej i zwrócił 

uwagę, że jego zdaniem stworzenie Komisji Infrastruktury jest  bardzo istotne i Komisja ta 

powinna zostać wydzielona z Komisji Strategii. Wyjaśnił, że ostatnie posiedzenie prawie  

w całości poświęcone było infrastrukturze i zabrakło czasu na inne ważne tematy jak np. 
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cyfryzacja, internet. Dlatego uważa, że Komisja Strategii Rozwoju powinna wyodrębnić 

Komisję Infrastruktury, żeby w całości skupić się na stanie infrastruktury w regionie.  

 

Radny Jarosław Słoma   odniósł się do linii kolejowej Ełk-Olecko-Gołdap przywołanej 

przez radnego Pawła Czemiela i podkreślił, że  była to  linia bardzo ważna w tym regionie,  

a przez długie lata służyła do transportu ciężkiego sprzętu Gołdapskiego Pułku 

Przeciwlotniczego. Wyjaśnił, że za rządów Prawa i Sprawiedliwości w 2005 roku zapadła 

decyzja o likwidacji jednostki wojskowej w Gołdapi, ale udało się zatrzymać tę decyzję.  

Odniósł się do wypowiedzi, w których pada sformułowanie, że lotnisko generuje straty  

i podkreślił, że lotnisko jest niezbędnym składnikiem infrastruktury transportowej, 

komunikacyjnej, a do infrastruktury z zasady się dopłaca. Powiedział m.in., że należy dopłacać 

do kolei, dróg oraz do lotniska, gdyż ma to wpływ na dostępność komunikacyjną w regionie.    

 

Radny Dariusz Rudnik odniósł się do wypowiedzi Wicemarszałka Mirona Sycza 

dotyczącej małego ruchu granicznego i powiedział, że nie zgadza się ze stwierdzeniem, że 

zamknięcie tego ruchu miało wpływ na zmniejszenie liczby mieszkańców w regionie.  

Następnie wyraził swoje wątpliwości na temat funkcjonowania małego ruchu granicznego 

podnosząc względy społeczno-ekonomiczne. Poza tym zwrócił uwagę na problem związany 

 z przemytem paliwa. Podkreślił m.in., że projekt uchwały, który został zaprezentowany przez 

radnego Marcina Kazimierczuka stanowi szanse dla rozwoju regionu i zaapelował o przyjęcie 

tej uchwały.  

 

Wicemarszałek Województwa, p. Miron Sycz podkreślił, że mieszkańcy powiatu 

bartoszyckiego, rolnicy to nie są przemytnicy, przestępcy, ale mieszkańcy, którzy korzystali 

 z małego ruchu granicznego. Dodał, że  dużo przedsiębiorców zainwestowało w hotele, sklepy, 

licząc na to, że granica ożywi, ale wszystko uległo zmianie, gdy  zniesiono mały ruch graniczny. 

 

Radny Paweł Czemiel zwrócił uwagę na obszerność tematu i zaapelował, że Komisja 

Infrastruktury powinna powstać. Dodał, że tak jest w innych województwach.   

 

Przewodnicząca Sejmiku poinformowała, że Komisja negatywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

 

Załącznik nr 27 

 

Ponieważ nie było więcej uwag, Przewodnicząca Sejmiku poddała treść uchwały pod 

głosowanie. 

Za podjęciem uchwały głosowało –12 radnych, przeciw – 16, wstrzymało się – 0.  

Uchwała nie została podjęta. 

 

Imienne wyniki głosowania (Podjęcie uchwały w sprawie programu Kolej Plus): 
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27. Podjęcie uchwały w sprawie programu Kolej Plus - referujący:  

p. M. Kazimierczuk, Klub Radnych Prawa i Sprawiedliwości. 

 
 

 Typ głosowania jawne Data głosowania:  18.02.2019 14:08 

 

Liczba uprawnionych 30 Głosy za 12 

Liczba obecnych 29 Głosy przeciw 16 

Liczba nieobecnych 1 Głosy wstrzymujące się 0 

  Obecni niegłosujący 1 

Kworum zostało osiągnięte 

Uprawnieni do głosowania 

Lp Nazwisko i imię Głos Lp. Nazwisko i imię Głos 

1. Adamczyk Edward PRZECIW 16. Kozłowski Patryk ZA 

2. Andruszkiewicz Jolanta ZA 17. Kuchciński Marcin PRZECIW 

3. 
Astramowicz-Leyk 

Teresa 
PRZECIW 18. Osiecki Julian PRZECIW 

4. Bobek Jan PRZECIW 19. Pawlik Jacek ZA 

5. Brzezin Gustaw Marek PRZECIW 20. Piotrowska Jolanta PRZECIW 

6. Chyl Marek ZA 21. Piwowarczyk Marcin PRZECIW 

7. Czemiel Paweł ZA 22. Politewicz Tadeusz PRZECIW 

8. Gontarz Robert ZA 23. Prokop Grzegorz ZA 

9. Gorczyca Stanisław PRZECIW 24. Rudnik Dariusz ZA 

10. Homza Zbigniew PRZECIW 25. Słoma Jarosław PRZECIW 

11. Hordejuk Bernadeta PRZECIW 26. Sycz Miron NIEOBECNY 

12. Jaskulska Sylwia PRZECIW 27. Szulc Jolanta PRZECIW 

13. Kazimierczuk Marcin ZA 28. Śląska-Zyśk Wioletta OBECNA 

14. Kierozalski Grzegorz ZA 29. Ulewicz Bożenna ZA 

15. Kluge Grażyna PRZECIW 30. Żuchowski Henryk ZA 
 

   

 

Przewodnicząca Sejmiku poinformowała, że jeżeli chodzi o Komisję to przypomniała, 

że w Statucie określone są Komisję i Sejmik decyduje o Komisjach i poszczególnych ich 

zadaniach.   
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28.Skargi, Wnioski, Petycje. 

 

 Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji w interesie publicznym 

dotyczącej wprowadzenia mechanizmów zapobiegających kumoterstwu w świecie 

artystycznym. 

 

Przewodnicząca Sejmiku poinformowała, że wpłynęła petycja dotycząca wprowadzenia 

mechanizmów zapobiegających kumoterstwu w świecie artystycznym, która została 

skierowana do  Komisji w celu rozpatrzenia. Nadmieniła, że Komisja przygotowała projekt 

uchwały odrzucający tę petycję. Następnie Przewodnicząca przedstawiła projekt uchwały   

i zapytała, czy są uwagi do projektu uchwały. 

 

 

Radna Bożenna Ulewicz powiedziała m.in., że kumoterstwo jest przykładem złej 

praktyki, której przykład można było zaobserwować w Teatrze im. Stefana Jaracza w Olsztynie. 

Zdaniem radnej w złożonej petycji są punkty godne akceptacji i niekoniecznie zasadne jest jej 

odrzucenie.   

 

Ponieważ nie było więcej uwag, Przewodnicząca Sejmiku poddała treść uchwały pod 

głosowanie. 

Za podjęciem uchwały głosowało – 26 radnych, przeciw – 1, wstrzymało się – 0.  

 

Imienne wyniki głosowania (Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji  

w interesie publicznym dotyczącej wprowadzenia mechanizmów zapobiegających kumoterstwu  

w świecie artystycznym.): 
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28. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji w interesie publicznym 

dotyczącej wprowadzenia mechanizmów zapobiegających kumoterstwu  

w świecie artystycznym. 
 

 Typ głosowania jawne Data głosowania:  18.02.2019 14:11 

 

Liczba uprawnionych 30 Głosy za 26 

Liczba obecnych 30 Głosy przeciw 1 

Liczba nieobecnych 0 Głosy wstrzymujące się 0 

  Obecni niegłosujący 3 

Kworum zostało osiągnięte 

Uprawnieni do głosowania 

Lp Nazwisko i imię Głos Lp. Nazwisko i imię Głos 

1. Adamczyk Edward ZA 16. Kozłowski Patryk OBECNY 
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2. Andruszkiewicz Jolanta ZA 17. Kuchciński Marcin PRZECIW 

3. 
Astramowicz-Leyk 

Teresa 
ZA 18. Osiecki Julian ZA 

4. Bobek Jan ZA 19. Pawlik Jacek ZA 

5. Brzezin Gustaw Marek ZA 20. Piotrowska Jolanta ZA 

6. Chyl Marek ZA 21. Piwowarczyk Marcin ZA 

7. Czemiel Paweł ZA 22. Politewicz Tadeusz ZA 

8. Gontarz Robert ZA 23. Prokop Grzegorz ZA 

9. Gorczyca Stanisław ZA 24. Rudnik Dariusz ZA 

10. Homza Zbigniew ZA 25. Słoma Jarosław ZA 

11. Hordejuk Bernadeta ZA 26. Sycz Miron ZA 

12. Jaskulska Sylwia ZA 27. Szulc Jolanta OBECNA 

13. Kazimierczuk Marcin ZA 28. Śląska-Zyśk Wioletta OBECNA 

14. Kierozalski Grzegorz ZA 29. Ulewicz Bożenna ZA 

15. Kluge Grażyna ZA 30. Żuchowski Henryk ZA 
 

 

29. Sprawy organizacyjne Sejmiku. 

 

Przewodnicząca Sejmiku poinformowała, że zostało wydane Vademecum radnego  

i zostało umieszczone w skrytkach w Kancelarii Sejmiku. Poprosiła o odbieranie materiałów 

ze skrytek. 

 

30. Informacje o odpowiedziach na zapytania i interpelacje. 

 

Przewodnicząca Sejmiku poinformowała, że informacja o odpowiedziach na zapytania  

i interpelacje została przekazana w punkcie 4 porządku obrad.  

 

31. Wnioski i oświadczenia radnych. 

 

Radny Jarosław Słoma zaproponował przyjęcie stanowiska Sejmiku Województwa 

Warmińsko-Mazurskiego w sprawie Rządowego Programu Uzupełnienia Lokalnej  

i Regionalnej Infrastruktury Kolejowej Kolej Plus. Następnie odczytał projekt stanowiska: 

 

 „W programie dla kolei „Kolej Plus”, który przedstawił Prezes Rady Ministrów w dniu 

22.10.2018 r., wśród 21 nowych odcinków zgłoszonych do przywrócenia,  poprawienia czy też 

budowy nowych linii kolejowych nie uwzględniono żadnej linii na terenie województwa 

warmińsko – mazurskiego. 

Przedmiotowe zamierzenia inwestycyjne nie zostały również ujęte na rządowej Liście 

projektów podstawowych  i rezerwowych CEF i POIiŚ finansowanych z Funduszu Spójności 

objętych  w Krajowym Programie Kolejowym do 2023 r. 

Z założeń programu Kolej Plus wynika, iż Samorządy Województw miałyby partycypować 

w kosztach budowy danej linii kolejowej na poziomie 15%, co w przypadku Województwa 

Warmińsko – Mazurskiego nie zostało przewidziane w Wieloletniej Prognozie Finansowej do 

2039 roku (WPF), uchwalonej przez Sejmik Województwa. 
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Zarząd Województwa podjął działania zmierzające do omówienia z zarządcą 

infrastruktury tj. PKP Polskie Linie Kolejowe S.A. warunków brzegowych, co do możliwości 

realizacji zamierzeń inwestycyjnych w skali całego województwa. 

Jest to niezbędne w celu stwierdzenia możliwości ujęcia w planach pozycji zapewniającej 

finansowanie prac przygotowawczych w ramach których możliwe byłoby opracowanie założeń 

przedprojektowych pod kątem przygotowań do kolejnej perspektywy finansowej. W powyższej 

sprawie przewidziane jest spotkanie z zarządcą infrastruktury w pierwszej połowie marca br.” 

 

Radny Marcin Kazimierczuk odniósł się do treści stanowiska radnego Jarosława Słomy 

i poprosił o nieprzyjmowanie stanowiska, gdyż zdaniem radnego zawiera błędy. Nadmienił, że 

niektóre sformułowania użyte w stanowisku są niezgodne z prawdą, gdyż. np. lista, która 

została ogłoszona przez Ministerstwo nie jest zamknięta i można zgłaszać swoje propozycje.  

Poza tym zaznaczył, że uchwała, która nie została podjęta przez Sejmik była uchwałą 

intencyjną skierowaną po to, aby przygotować stosowną dokumentację i aplikację do 

Ministerstwa Infrastruktury, aby znaleźć się na  liście projektów. Następnie zwrócił uwagę na 

kolejny akapit stanowiska i podkreślił, że administracja publiczna rządzi się trybem pisemności 

i z związku z tym poprosił o dowody, że  Zarząd Województwa podjął działania zmierzające 

do omówienia z zarządcą infrastruktury tj. PKP PLK warunków brzegowych, co do możliwości 

realizacji zamierzeń inwestycyjnych w skali całego województwa. Nadmienił, że  skoro nie 

otrzymali dokumentów do wglądu, to nie będą głosować za przyjęciem tego stanowiska.  

   

Przewodnicząca Sejmiku poprosiła o zabranie głosu Radcę Prawnego odnośnie kwestii 

podniesionej przez  radnego Marcina Kazimierczuka.  

 

Radca Prawny Mirosław Antoszewski wyjaśnił, że radny zwrócił uwagę na aspekty 

merytoryczne, aniżeli  ściśle formalno-prawne. Wyjaśnił, że Sejmik wielokrotnie przyjmował 

Stanowiska i w tej materii nie ma żadnego problemu prawnego. Nadmienił, że jeżeli chodzi  

o kwestię merytoryczną treści stanowiska,  to ocena należy do radnych.  

 

Ponieważ nie było więcej uwag, Przewodnicząca Sejmiku poddała treść stanowiska pod 

głosowanie. 

Za przyjęciem stanowiska głosowało – 17 radnych, przeciw – 10, wstrzymało się – 0.  

 

Imienne wyniki głosowania (Przyjęcie stanowiska Sejmiku Województwa Warmińsko-

Mazurskiego w sprawie Rządowego Programu Uzupełnienia Lokalnej i Regionalnej 

Infrastruktury Kolejowej Kolej Plus): 
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31. Wnioski i oświadczenia radnych. 

 

 Typ głosowania jawne Data głosowania:  18.02.2019 14:17 

 

Liczba uprawnionych 30 Głosy za 17 
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Liczba obecnych 30 Głosy przeciw 10 

Liczba nieobecnych 0 Głosy wstrzymujące się 0 

  Obecni niegłosujący 3 

Kworum zostało osiągnięte 

Uprawnieni do głosowania 

Lp Nazwisko i imię Głos Lp. Nazwisko i imię Głos 

1. Adamczyk Edward ZA 16. Kozłowski Patryk OBECNY 

2. Andruszkiewicz Jolanta PRZECIW 17. Kuchciński Marcin ZA 

3. 
Astramowicz-Leyk 

Teresa 
ZA 18. Osiecki Julian ZA 

4. Bobek Jan ZA 19. Pawlik Jacek PRZECIW 

5. Brzezin Gustaw Marek ZA 20. Piotrowska Jolanta ZA 

6. Chyl Marek ZA 21. Piwowarczyk Marcin ZA 

7. Czemiel Paweł PRZECIW 22. Politewicz Tadeusz ZA 

8. Gontarz Robert PRZECIW 23. Prokop Grzegorz PRZECIW 

9. Gorczyca Stanisław ZA 24. Rudnik Dariusz PRZECIW 

10. Homza Zbigniew ZA 25. Słoma Jarosław ZA 

11. Hordejuk Bernadeta ZA 26. Sycz Miron ZA 

12. Jaskulska Sylwia ZA 27. Szulc Jolanta OBECNA 

13. Kazimierczuk Marcin PRZECIW 28. Śląska-Zyśk Wioletta OBECNA 

14. Kierozalski Grzegorz PRZECIW 29. Ulewicz Bożenna PRZECIW 

15. Kluge Grażyna ZA 30. Żuchowski Henryk PRZECIW 
 

   

 

32. Przyjęcie protokołu z obrad III Sesji Sejmiku z dnia 28.12.2018 r. 

 

Wobec braku uwag, Przewodnicząca Sejmiku zarządziła głosowanie nad przyjęciem 

protokołu.  

Za przyjęciem protokołu głosowało 23 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 4. 

 

Imienne wyniki głosowania (Przyjęcie protokołu z obrad III Sesji Sejmiku z dnia 

28.12.2018 r.): 
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IV Sesja VI kadencji Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego 
 

Głosowanie 
 

 

27 

 

32. Przyjęcie protokołu z obrad III Sesji Sejmiku z dnia 28.12.2018 r. 
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 Typ głosowania jawne Data głosowania:  18.02.2019 14:18 

 

Liczba uprawnionych 30 Głosy za 23 

Liczba obecnych 30 Głosy przeciw 0 

Liczba nieobecnych 0 Głosy wstrzymujące się 4 

  Obecni niegłosujący 3 

Kworum zostało osiągnięte 

Uprawnieni do głosowania 

Lp Nazwisko i imię Głos Lp. Nazwisko i imię Głos 

1. Adamczyk Edward ZA 16. Kozłowski Patryk OBECNY 

2. 
Andruszkiewicz 

Jolanta 
ZA 17. Kuchciński Marcin ZA 

3. 
Astramowicz-Leyk 

Teresa 
ZA 18. Osiecki Julian ZA 

4. Bobek Jan ZA 19. Pawlik Jacek 
WSTRZYMUJĘ 

SIĘ 

5. Brzezin Gustaw Marek ZA 20. Piotrowska Jolanta ZA 

6. Chyl Marek ZA 21. Piwowarczyk Marcin ZA 

7. Czemiel Paweł ZA 22. Politewicz Tadeusz ZA 

8. Gontarz Robert ZA 23. Prokop Grzegorz ZA 

9. Gorczyca Stanisław ZA 24. Rudnik Dariusz ZA 

10. Homza Zbigniew ZA 25. Słoma Jarosław ZA 

11. Hordejuk Bernadeta ZA 26. Sycz Miron ZA 

12. Jaskulska Sylwia ZA 27. Szulc Jolanta OBECNA 

13. Kazimierczuk Marcin ZA 28. Śląska-Zyśk Wioletta OBECNA 

14. Kierozalski Grzegorz 
WSTRZYMUJĘ 

SIĘ 
29. Ulewicz Bożenna 

WSTRZYMUJĘ 

SIĘ 

15. Kluge Grażyna ZA 30. Żuchowski Henryk 
WSTRZYMUJĘ 

SIĘ 
 

   

 

 

33. Sprawy różne. 

 

 Podjęcie uchwały w sprawie zmian w składzie osobowym Komisji Budżetu 

 i Finansów (włączenie do Komisji Radnej Jolanty Andruszkiewicz). 
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Przewodnicząca Sejmiku poinformowała, że wpłynęła prośba radnej Jolanty 

Andruszkiewicz o włączenie do prac Komisji Budżetu i Finansów. Dodała, że każdy radny ma 

takie prawo i stosowny projekt uchwały został przygotowany.  

 

Ponieważ nie było uwag, Przewodnicząca Sejmiku poddała treść uchwały pod 

głosowanie. 

Za podjęciem uchwały głosowało –24 radnych, przeciw – 2, wstrzymało się – 1.  

 

Imienne wyniki głosowania (Podjęcie uchwały w sprawie zmian w składzie osobowym 

Komisji Budżetu i Finansów - włączenie do Komisji Radnej Jolanty Andruszkiewicz): 
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IV Sesja VI kadencji Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego 
 

Głosowanie 
 

 

28 

 

33. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w składzie osobowym Komisji Budżetu 

i Finansów (włączenie do Komisji Radnej Jolanty Andruszkiewicz). 

 

 Typ głosowania jawne Data głosowania:  18.02.2019 14:19 

 

Liczba uprawnionych 30 Głosy za 24 

Liczba obecnych 30 Głosy przeciw 2 

Liczba nieobecnych 0 Głosy wstrzymujące się 1 

  Obecni niegłosujący 3 

Kworum zostało osiągnięte 

Uprawnieni do głosowania 

Lp Nazwisko i imię Głos Lp. Nazwisko i imię Głos 

1. Adamczyk Edward ZA 16. Kozłowski Patryk OBECNY 

2. Andruszkiewicz Jolanta ZA 17. Kuchciński Marcin ZA 

3. 
Astramowicz-Leyk 

Teresa 
ZA 18. Osiecki Julian ZA 

4. Bobek Jan PRZECIW 19. Pawlik Jacek ZA 

5. Brzezin Gustaw Marek ZA 20. Piotrowska Jolanta ZA 

6. Chyl Marek ZA 21. Piwowarczyk Marcin PRZECIW 

7. Czemiel Paweł ZA 22. Politewicz Tadeusz ZA 

8. Gontarz Robert ZA 23. Prokop Grzegorz ZA 

9. Gorczyca Stanisław ZA 24. Rudnik Dariusz ZA 

10. Homza Zbigniew ZA 25. Słoma Jarosław 
WSTRZYMUJĘ 

SIĘ 



52 

 

11. Hordejuk Bernadeta ZA 26. Sycz Miron ZA 

12. Jaskulska Sylwia ZA 27. Szulc Jolanta OBECNA 

13. Kazimierczuk Marcin ZA 28. Śląska-Zyśk Wioletta OBECNA 

14. Kierozalski Grzegorz ZA 29. Ulewicz Bożenna ZA 

15. Kluge Grażyna ZA 30. Żuchowski Henryk ZA 
 

   

 

 Podjęcie uchwały w sprawie zmian w składzie osobowym Komisji Budżetu  

i Finansów (włączenie do Komisji Radnego Marcina Kuchcińskiego). 

 

Przewodnicząca Sejmiku poinformowała, że został złożony wniosek  o włączenie 

radnego Marcina Kuchcińskiego do Komisji Budżetu i Finansów.  

 

Ponieważ nie było uwag, Przewodnicząca Sejmiku poddała treść uchwały pod 

głosowanie. 

Za podjęciem uchwały głosowało –22 radnych, przeciw – 2, wstrzymało się –3.  

 

Imienne wyniki głosowania (Podjęcie uchwały w sprawie zmian w składzie osobowym 

Komisji Budżetu i Finansów - włączenie do Komisji Radnego Marcina Kuchcińskiego): 
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IV Sesja VI kadencji Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego 
 

Głosowanie 
 

 

29 

 

33. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w składzie osobowym Komisji Budżetu 

i Finansów (włączenie do Komisji Radnego Marcina Kuchcińskiego). 

 

 Typ głosowania jawne Data głosowania:  18.02.2019 14:19 

 

Liczba uprawnionych 30 Głosy za 22 

Liczba obecnych 30 Głosy przeciw 2 

Liczba nieobecnych 0 Głosy wstrzymujące się 3 

  Obecni niegłosujący 3 

Kworum zostało osiągnięte 

Uprawnieni do głosowania 

Lp Nazwisko i imię Głos Lp. Nazwisko i imię Głos 

1. Adamczyk Edward ZA 16. Kozłowski Patryk OBECNY 

2. 
Andruszkiewicz 

Jolanta 
PRZECIW 17. Kuchciński Marcin ZA 
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3. 
Astramowicz-Leyk 

Teresa 
ZA 18. Osiecki Julian ZA 

4. Bobek Jan ZA 19. Pawlik Jacek 
WSTRZYMUJĘ 

SIĘ 

5. Brzezin Gustaw Marek ZA 20. Piotrowska Jolanta ZA 

6. Chyl Marek ZA 21. Piwowarczyk Marcin ZA 

7. Czemiel Paweł ZA 22. Politewicz Tadeusz ZA 

8. Gontarz Robert ZA 23. Prokop Grzegorz PRZECIW 

9. Gorczyca Stanisław ZA 24. Rudnik Dariusz ZA 

10. Homza Zbigniew ZA 25. Słoma Jarosław ZA 

11. Hordejuk Bernadeta ZA 26. Sycz Miron ZA 

12. Jaskulska Sylwia ZA 27. Szulc Jolanta OBECNA 

13. Kazimierczuk Marcin 
WSTRZYMUJĘ 

SIĘ 
28. Śląska-Zyśk Wioletta OBECNA 

14. Kierozalski Grzegorz ZA 29. Ulewicz Bożenna 
WSTRZYMUJĘ 

SIĘ 

15. Kluge Grażyna ZA 30. Żuchowski Henryk ZA 
 

   

 

 Podjęcie uchwały w sprawie zmian w składzie osobowym Komisji Ochrony 

Zdrowia, Polityki Społecznej, Rodziny i Sportu (rezygnacja z członkostwa  

w Komisji Radnej Wioletty Śląskiej Zyśk). 

 

Przewodnicząca Sejmiku poinformowała, że radna Wioletta Śląsk-Zyśk złożyła 

rezygnację  z członkostwa w  Komisji Ochrony Zdrowia, Polityki Społecznej, Rodziny 

 i Sportu. 

 

Ponieważ nie było uwag, Przewodnicząca Sejmiku poddała treść uchwały pod 

głosowanie. 

Za podjęciem uchwały głosowało –23 radnych, przeciw – 1, wstrzymało się –2.  

 

Imienne wyniki głosowania (Podjęcie uchwały w sprawie zmian w składzie osobowym 

Komisji Ochrony Zdrowia, Polityki Społecznej, Rodziny i Sportu - rezygnacja z członkostwa 

w Komisji Radnej Wioletty Śląskiej Zyśk): 
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IV Sesja VI kadencji Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego 
 

Głosowanie 
 

 

30 

 

33. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w składzie osobowym Komisji Ochrony 

Zdrowia, Polityki Społecznej, Rodziny i Sportu (rezygnacja z członkostwa  

w Komisji Radnej Wioletty Śląskiej Zyśk). 
 

 Typ głosowania jawne Data głosowania:  18.02.2019 14:20 
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Liczba uprawnionych 30 Głosy za 23 

Liczba obecnych 30 Głosy przeciw 1 

Liczba nieobecnych 0 Głosy wstrzymujące się 2 

  Obecni niegłosujący 4 

Kworum zostało osiągnięte 

Uprawnieni do głosowania 

Lp Nazwisko i imię Głos Lp. Nazwisko i imię Głos 

1. Adamczyk Edward ZA 16. Kozłowski Patryk OBECNY 

2. Andruszkiewicz Jolanta ZA 17. Kuchciński Marcin ZA 

3. 
Astramowicz-Leyk 

Teresa 
ZA 18. Osiecki Julian ZA 

4. Bobek Jan ZA 19. Pawlik Jacek 
WSTRZYMUJĘ 

SIĘ 

5. Brzezin Gustaw Marek ZA 20. Piotrowska Jolanta ZA 

6. Chyl Marek ZA 21. Piwowarczyk Marcin ZA 

7. Czemiel Paweł ZA 22. Politewicz Tadeusz ZA 

8. Gontarz Robert ZA 23. Prokop Grzegorz 
WSTRZYMUJĘ 

SIĘ 

9. Gorczyca Stanisław ZA 24. Rudnik Dariusz PRZECIW 

10. Homza Zbigniew ZA 25. Słoma Jarosław OBECNY 

11. Hordejuk Bernadeta ZA 26. Sycz Miron ZA 

12. Jaskulska Sylwia ZA 27. Szulc Jolanta OBECNA 

13. Kazimierczuk Marcin ZA 28. Śląska-Zyśk Wioletta OBECNA 

14. Kierozalski Grzegorz ZA 29. Ulewicz Bożenna ZA 

15. Kluge Grażyna ZA 30. Żuchowski Henryk ZA 
 

   

 

 Podjęcie uchwały w sprawie zmian w składzie osobowym Komisji Ochrony 

Zdrowia, Polityki Społecznej, Rodziny i Sportu (włączenie do Komisji Radnej 

Bożenny Ulewicz). 

 

Przewodnicząca Sejmiku poinformowała, że radna Bożenna Ulewicz zwróciła się  

z prośbą o włączenie do Komisji Ochrony Zdrowia, Polityki Społecznej, Rodziny i Sportu 

 

Ponieważ nie było uwag, Przewodnicząca Sejmiku poddała treść uchwały pod 

głosowanie. 

Za podjęciem uchwały głosowało –26 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 1.  
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Imienne wyniki głosowania (Podjęcie uchwały w sprawie zmian w składzie osobowym 

Komisji Ochrony Zdrowia, Polityki Społecznej, Rodziny i Sportu -włączenie do Komisji 

Radnej Bożenny Ulewicz): 
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IV Sesja VI kadencji Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego 
 

Głosowanie 
 

 

31 

 

33. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w składzie osobowym Komisji Ochrony 

Zdrowia, Polityki Społecznej, Rodziny i Sportu (włączenie do Komisji Radnej 

Bożenny Ulewicz). 
 

 Typ głosowania jawne Data głosowania:  18.02.2019 14:21 

 

Liczba uprawnionych 30 Głosy za 26 

Liczba obecnych 30 Głosy przeciw 0 

Liczba nieobecnych 0 Głosy wstrzymujące się 1 

  Obecni niegłosujący 3 

Kworum zostało osiągnięte 

Uprawnieni do głosowania 

Lp Nazwisko i imię Głos Lp. Nazwisko i imię Głos 

1. Adamczyk Edward ZA 16. Kozłowski Patryk OBECNY 

2. Andruszkiewicz Jolanta ZA 17. Kuchciński Marcin ZA 

3. 
Astramowicz-Leyk 

Teresa 
ZA 18. Osiecki Julian ZA 

4. Bobek Jan 
WSTRZYMUJĘ 

SIĘ 
19. Pawlik Jacek ZA 

5. Brzezin Gustaw Marek ZA 20. Piotrowska Jolanta ZA 

6. Chyl Marek ZA 21. Piwowarczyk Marcin ZA 

7. Czemiel Paweł ZA 22. Politewicz Tadeusz ZA 

8. Gontarz Robert ZA 23. Prokop Grzegorz ZA 

9. Gorczyca Stanisław ZA 24. Rudnik Dariusz ZA 

10. Homza Zbigniew ZA 25. Słoma Jarosław ZA 

11. Hordejuk Bernadeta ZA 26. Sycz Miron ZA 

12. Jaskulska Sylwia ZA 27. Szulc Jolanta OBECNA 

13. Kazimierczuk Marcin ZA 28. Śląska-Zyśk Wioletta OBECNA 

14. Kierozalski Grzegorz ZA 29. Ulewicz Bożenna ZA 

15. Kluge Grażyna ZA 30. Żuchowski Henryk ZA 
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34. Zamknięcie Sesji. 

 

Zamykając obrady IV sesji Sejmiku Przewodnicząca Sejmiku podziękowała wszystkim 

za przybycie oraz za aktywny udział w posiedzeniu. 

 

 

                Przewodnicząca Sejmiku 

 

                   Bernadeta Hordejuk 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Sporządziła: Sylwia Wiśniewska 


